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Изх. № . . . . . . . . . . . . . . ./ . . . . . .   . . . . . .  

 

 

 

П Р О Т О К О Л 
 

№ 3 
 

Днес 20.12.2019 г. в заседателната зала на община Дупница се проведе ІII редовно 
заседание на Общински съвет Дупница.  

На заседанието присъстваха 33 общински съветница.  
Заседанието бе открито от Председателя на Об.С – инж. Костадин Костадинов в 10.00 

часа.  
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател:  
Добър ден.  
В залата присъстват 33 общински съветника, има необходимия кворум за провеждане 

на днешната сесия. Часът е 10.00, откривам IIІ редовно заседание за 2019 година на 
Общински съвет Дупница.  

Госпожи  и господа, имате предложен дневния ред  с №  611 / 13.12.2019 г. 
 
 

Д Н Е В Е Н Р Е Д : 
 
1. Докладна записка от инж.Костадин Костадинов – Председател на Общински съвет 

Дупница, относно Приемане на Правилник за организацията и дейността на Общински 
съвет Дупница, неговите комисии и взаимодействието му с общинската администрация. 

2. Докладна записка от инж.Костадин Костадинов – Председател на Общински съвет 
Дупница, относно Определяне поименния състав на Постоянните комисии на Общинския 
съвет. / вх.№ 604/ 12.12.2019 г./ 

3. Докладна записка от инж.Костадин Костадинов – Председател на Общински съвет 
Дупница, относно Определяне състава на местната комисия за уреждане правата на 
граждани с многогодишни жилищноспестовни влогове в Община Дупница. / вх.№ 600/ 
10.12.2019 г./ 

4. Докладна записка от инж.Костадин Костадинов – Председател на Общински съвет 
Дупница, относно Избор на общински съветници за членове на комисия по чл.5, ал.1 от 
Наредбата за условията и реда за отпускане на стипендии и финансово стимулиране на 
деца и младежи с изявени дарби от Община Дупница. / вх.№ 601/ 10.12.2019 г./ 

5. Докладна записка от инж.Костадин Костадинов – Председател на Общински съвет 
Дупница, относно Избор на общински съветници за членове на комисия по чл. 13 от 
Правилника за условията, реда и критериите за предоставяне на финансови средства за 
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съфинансиране на културни проекти  на територията на  Община Дупница. / вх.№ 602/ 
10.12.2019 г./ 

6. Докладна записка от инж.Костадин Костадинов – Председател на Общински съвет 
Дупница, относно Избор на общински съветници за членове на комисия по чл. 7, ал.1 от 
Наредбата за условията и реда за финансово подпомагане на спортните мероприятия 
включени в календара на Община Дупница. / вх.№ 603/ 10.12.2019 г./ 

7. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Актуализация на поименния списък на обектите за капиталови разходи за 2019 г.  / вх.№ 
562/ 25.11.2019 г./ 

8. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Разрешение 
за изработването на проект за Подробен устройствен план (ПУП) – Парцеларен план (ПП) 
по чл.110, ал.1, т.5 от Закона за устройство на територията (ЗУТ), за елементи на 
техническата инфраструктура извън границите на урбанизираните територии за 
захранване с електроенергия на поземлен имот (ПИ) № 20763.16.623, ПИ № 20763.16.622, 
местност (м.) “Градините” и ПИ № 20763.14.340, ПИ № 20763.14.339, м.“Керените” по 
кадастралната карта (КК) и кадастралните регистри (КР) на землището на с.Джерман, 
общ.Дупница. / вх.№ 564/ 26.11.2019 г./ 

9. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Разрешение 
за изработването на проект за Подробен устройствен план (ПУП) – Парцеларен план (ПП) 
по чл.110, ал.1, т.5 от Закона за устройство на територията (ЗУТ), за елементи на 
техническата инфраструктура извън границите на урбанизираните територии за 
водоснабдяване на поземлен имот (ПИ) № 20763.16.623, ПИ № 20763.16.622, местност (м.) 
“Градините” и ПИ № 20763.14.340, ПИ № 20763.14.339, м.“Керените” по кадастралната 
карта (КК) и кадастралните регистри (КР) на землището на с.Джерман, общ.Дупница. / 
вх.№ 565/ 26.11.2019 г./ 

10. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Разрешение 
за изработването на проект за Подробен устройствен план - План за застрояване (ПЗ) по 
чл. 9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна предназначението на 
земеделска земя за неземеделски нужди в обхвата на поземлен имот с идентификатор № 
04654.5.119 по КК на с. Блатино, м.„До селото”, общ. Дупница. / вх.№ 566/ 26.11.2019 г./ 

11. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Приемане 
на решение за определяне на начална месечна наемна цена на част от имот – частна 
общинска собственост, находящ се в гр. Дупница, ул. “Отец Паисий” № 2. / вх.№ 585/ 
03.12.2019 г./ 

12. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Приемане 
на решение за определяне на начална месечна наемна цена на част от имот – частна 
общинска собственост, находящ се в гр. Дупница, ул. “Свети Георги” № 2. / вх.№ 586/ 
03.12.2019 г./ 

13. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Разрешение 
за изработването на проект за Подробен устройствен план - План за застрояване (ПЗ) по 
чл.9, ал.2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна предназначението на 
земеделска земя за неземеделски нужди в обхвата на поземлен имот (ПИ) с 
идентификатор № 20763.16.162 по кадастралната карта (КК) на с.Джерман, 
м.„Градините”, общ.Дупница. / вх.№ 589/ 04.12.2019 г./ 

14. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Приемане 
на План за защита при бедствия на Община Дупница. / вх.№ 605/ 12.12.2019 г./ 

 
 
***   ***   ***   ***   ***   ***  
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ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Най напред, постъпили са две извънредни докладни. Първото предложение за 

допълване на дневния ред, относно докладна записка от мен за Определяне на 
възнаграждението на Заместник – председателя на Общинския съвет Дупница.  

Който е съгласен докладната да влезе в дневния ред, моля да гласува. 
Гласува се.  
Гласували: 
 
  “ ЗА “        24 
 “ ПРОТИВ “     няма  
 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “       8  
 
Докладната се включва в дневния ред. 
Втората докладна е от инж. Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 

Разрешение за изработването на проект за Подробен устройствен план - План за застрояване 
(ПЗ) по чл. 9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна 
предназначението на земеделска земя за неземеделски нужди в обхвата на поземлен имот № 
87727.27.6 по КК на с. Яхиново, м.„Полето”, общ. Дупница.  

Който е „за“ докладната да бъде допусната в дневния ред, моля да гласува. 
Гласува се.  
Гласували: 
 
  “ ЗА “        24 
 “ ПРОТИВ “     няма  
 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “       8  
 
Докладната се включва в дневния ред. 
Сега ако обичате да гласуваме дневния ред като цяло, който ви е предоставен, 

включително новите две докладни.  
Който е „за“, моля да гласува. 
Гласува се.  
Гласували: 
 
  “ ЗА “        25 
 “ ПРОТИВ “     няма  
 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “       7 

 
 
 

Д Н Е В Е Н Р Е Д : 
 
1. Докладна записка от инж.Костадин Костадинов – Председател на Общински съвет 

Дупница, относно Приемане на Правилник за организацията и дейността на Общински 
съвет Дупница, неговите комисии и взаимодействието му с общинската администрация. 

2. Докладна записка от инж.Костадин Костадинов – Председател на Общински съвет 
Дупница, относно Определяне поименния състав на Постоянните комисии на Общинския 
съвет. / вх.№ 604/ 12.12.2019 г./ 

3. Докладна записка от инж.Костадин Костадинов – Председател на Общински съвет 
Дупница, относно Определяне състава на местната комисия за уреждане правата на 
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граждани с многогодишни жилищноспестовни влогове в Община Дупница. / вх.№ 600/ 
10.12.2019 г./ 

4. Докладна записка от инж.Костадин Костадинов – Председател на Общински съвет 
Дупница, относно Избор на общински съветници за членове на комисия по чл.5, ал.1 от 
Наредбата за условията и реда за отпускане на стипендии и финансово стимулиране на 
деца и младежи с изявени дарби от Община Дупница. / вх.№ 601/ 10.12.2019 г./ 

5. Докладна записка от инж.Костадин Костадинов – Председател на Общински съвет 
Дупница, относно Избор на общински съветници за членове на комисия по чл. 13 от 
Правилника за условията, реда и критериите за предоставяне на финансови средства за 
съфинансиране на културни проекти  на територията на  Община Дупница. / вх.№ 602/ 
10.12.2019 г./ 

6. Докладна записка от инж.Костадин Костадинов – Председател на Общински съвет 
Дупница, относно Избор на общински съветници за членове на комисия по чл. 7, ал.1 от 
Наредбата за условията и реда за финансово подпомагане на спортните мероприятия 
включени в календара на Община Дупница. / вх.№ 603/ 10.12.2019 г./ 

7. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно 
Актуализация на поименния списък на обектите за капиталови разходи за 2019 г.  / вх.№ 
562/ 25.11.2019 г./ 

8. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Разрешение 
за изработването на проект за Подробен устройствен план (ПУП) – Парцеларен план (ПП) 
по чл.110, ал.1, т.5 от Закона за устройство на територията (ЗУТ), за елементи на 
техническата инфраструктура извън границите на урбанизираните територии за 
захранване с електроенергия на поземлен имот (ПИ) № 20763.16.623, ПИ № 20763.16.622, 
местност (м.) “Градините” и ПИ № 20763.14.340, ПИ № 20763.14.339, м.“Керените” по 
кадастралната карта (КК) и кадастралните регистри (КР) на землището на с.Джерман, 
общ.Дупница. / вх.№ 564/ 26.11.2019 г./ 

9. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Разрешение 
за изработването на проект за Подробен устройствен план (ПУП) – Парцеларен план (ПП) 
по чл.110, ал.1, т.5 от Закона за устройство на територията (ЗУТ), за елементи на 
техническата инфраструктура извън границите на урбанизираните територии за 
водоснабдяване на поземлен имот (ПИ) № 20763.16.623, ПИ № 20763.16.622, местност (м.) 
“Градините” и ПИ № 20763.14.340, ПИ № 20763.14.339, м.“Керените” по кадастралната 
карта (КК) и кадастралните регистри (КР) на землището на с.Джерман, общ.Дупница. / 
вх.№ 565/ 26.11.2019 г./ 

10. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Разрешение 
за изработването на проект за Подробен устройствен план - План за застрояване (ПЗ) по 
чл. 9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна предназначението на 
земеделска земя за неземеделски нужди в обхвата на поземлен имот с идентификатор № 
04654.5.119 по КК на с. Блатино, м.„До селото”, общ. Дупница. / вх.№ 566/ 26.11.2019 г./ 

11. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Приемане 
на решение за определяне на начална месечна наемна цена на част от имот – частна 
общинска собственост, находящ се в гр. Дупница, ул. “Отец Паисий” № 2. / вх.№ 585/ 
03.12.2019 г./ 

12. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Приемане 
на решение за определяне на начална месечна наемна цена на част от имот – частна 
общинска собственост, находящ се в гр. Дупница, ул. “Свети Георги” № 2. / вх.№ 586/ 
03.12.2019 г./ 

13. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Разрешение 
за изработването на проект за Подробен устройствен план - План за застрояване (ПЗ) по 
чл.9, ал.2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна предназначението на 
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земеделска земя за неземеделски нужди в обхвата на поземлен имот (ПИ) с 
идентификатор № 20763.16.162 по кадастралната карта (КК) на с.Джерман, 
м.„Градините”, общ.Дупница. / вх.№ 589/ 04.12.2019 г./ 

14. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Приемане 
на План за защита при бедствия на Община Дупница. / вх.№ 605/ 12.12.2019 г./ 

15. Докладна записка от инж.Костадин Костадинов – Председател на Общински съвет 
Дупница, относно Определяне на възнаграждението на Заместник – председателя на 
Общинския съвет Дупница. / вх.№ 620/ 19.12.2019 г./ 

16. Докладна записка от инж.Методи Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Разрешение 
за изработването на проект за Подробен устройствен план - План за застрояване (ПЗ) по 
чл. 9, ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна предназначението на 
земеделска земя за неземеделски нужди в обхвата на поземлен имот № 87727.27.6 по КК 
на с. Яхиново, м.„Полето”, общ. Дупница. / вх.№ 621/ 19.12.2019 г./ 

 
 
***   ***   ***   ***   ***   ***  

 
 

ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Първо искам да ви изчета. В деловодството на ОбС е постъпило писмо за създаване на 

групи в ОбС. 
/Чете писмата за образуване на групи с входящи №№ 618/16.12.2019 г., 625/20.12.2019 

г. и 608/12.12.2019 г./  
Това са до момента постъпилите заявления за групи. Ще помоля и останалите, които 

желаят разбира се нека да декларират своите намерения. Свързано е с дейността на ОбС със 
структурата на председателски съвет и т.н. 

Преминаваме към т.1 от дневния ред. Докладна записка от инж.Костадин Костадинов 
– Председател на Общински съвет Дупница, относно Приемане на Правилник за 
организацията и дейността на Общински съвет Дупница, неговите комисии и 
взаимодействието му с общинската администрация. 

/чете проекта за решение/ 
Имате думата за изказвания. Проекта за Правилник стоя 1 месец на сайта на общината 

така, че всички сте се запознали. Проведоха се консултации между политическите партии, 
където беше достигнато до консенсус, относно измененията.  

Заповядайте г-жа Караганова. 
 
Г-ЖА ВАЛЕНТИНА КАРАГАНОВА – общ. съветник: 
Уважаеми граждани. 
Уважаеми г-н Кмет. 
Уважаеми Председател на Общински съвет. 
Имам едно питане по отношение на глава 11 – Поведение на общинските съветници 

по време на заседания, и по-точно чл. 87 в който пише, че „Забележка се прави на общински 
съветник, който се е обърнал с оскърбителни думи, жестове или заплахи към общински 
съветник или представител на администрацията, или наруши реда на заседанието по какъвто 
и да е друг начин“. 

Питането ми е какво точно включва изречението „…..наруши реда на заседанието по 
какъвто и да е друг начин“.  
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ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Ами, ако питането е към мен очевидно като вносител. Това беше заложено и в 

предния Правилник и по предния. Така че значи това което значи. Ако наруши реда на 
провеждане на заседанието. 

 
Г-ЖА ВАЛЕНТИНА КАРАГАНОВА – общ. съветник: 
Да но самата думичка „по какъвто и да е друг начин“, много общо звучи. 
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Ами вижте, това ако имате предложение, това е незначителна промяна. Ако желаете 

може да предложите някаква промяна и сега. 
 
Г-ЖА ВАЛЕНТИНА КАРАГАНОВА – общ. съветник: 
Аз лично смятам, че трябва по конкретно. Първата част на изречението обидни думи, 

жестове и така да отпадне……….. 
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Извинете, искате ли да дам думата на юриста, който е консултирал правилника. 
 
АДВ. МИЛЕН ПОПОВ – юрист към ОбС: 
Благодаря г-н Председател. 
Уважаеми общински съветници. 
Нарушаване реда на заседанието включва много повече случаи които не могат да 

бъдат изброени и упоменати, а именно създаване на безредие в залата, създаване на пречки 
за провеждане на заседанието, някакви подобни действие, които не могат всичките да бъдат 
обхванати и подробно описани. Така, че това е общ текст, който включва именно подобни 
действия, които създават безредие и пречат за нормалното провеждане на самото заседание. 

 
Г-ЖА ВАЛЕНТИНА КАРАГАНОВА – общ. съветник: 
Ясно. Благодаря. 
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Моля. Заповядайте г-н Петров. 
 
Г-Н ИВАЙЛО ПЕТРОВ – общ. съветник: 
Г-н Председател. 
Г-н Кмет. 
Уважаеми колеги. 
Аз се хванах за чл. 86 – „По отношение на общинските съветници могат да се 

прилагат следните дисциплинарни мерки:“ 
В мен е и правилника от миналия мандат. Там са отбелязани 5 мерки – напомняне, 

забележка, порицание, отнемане на думата, отстраняване от заседанието. Тука са отбелязани 
само две забележка и направо отстраняване от заседанието. Някак си авторитарно може би. 
Моето предложение е ако може да се върнат от миналия правилник тези петте мерки. 

 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Благодаря ви. Сега г-н Петров, както вече казах на консултациите при мен имаше 

представител на БСП. Там ясно подчертахме защо предлагам това нещо. Ще го кажа и в зала. 
Отнемането на думата е заложен в по преден член на правилника и просто е безсмислено да 
го залагаме и като санкция. Напомнянето просто преценихме и беше и г-н Павлов на 
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консултацията, че ………. А кой беше на консултацията? А всъщност ти беше на 
консултацията. А напомнянето считаме, че е неефективно и нищо незначещо. И това беше 
мотива да отпадне напомнянето. Както по мнението на юриста отнемането на думата пак ви 
казвам е заложено в по преден член. Така, че това са мотивите да бъдат само две и на мен ми 
е интересно защо сте се фокусирали така в санкциите. Не се бойте. По спокойно. 

Заповядайте д-р Соколов. 
 
Д-Р ПЛАМЕН СОКОЛОВ – общ. съветник: 
Не е фиксация както вие казвате. Просто е уточнение и ще се опитам да го олицетворя 

с пример. Звучи ми твърде субективно правото на някой в това число и на вас да реши кое е 
норма и кое не е норма. Например за да бъда коректен и да ви покажа, че в такива моменти 
човек може да покаже с пример. В момента гледам и бретона ви ми напомня за ранния 
Хитлер. Оправете го малко за да промени у мен това усещане. Това нарушаване на добрия 
тон ли е или не е? Точно за това искам да кажа, че в такива моменти проявяването на такъв 
тип правилник прилича по скоро на опит за авторитаризъм.   

 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Благодаря ви. Може би тези 30 дни можехте да внесете някаква промяна, ако сте го 

чел случайно, а не днеска да го видите за първи път.  
Има ли други желаещи за изказвания? Ако няма други желаещи пристъпваме към 

гласуване с вдигане…………. 
/обаждане от залата/ 
Какво е предложението? Не може…….. Уважаеми колеги, ще трябва да наруша 

добрия тон една ли не. Вие много добре знаете, че предложения се правят докато проекта е 
на сайта. Тогава имахте възможност юридически, ако сега гласуваме вашето предложение и 
то бъде прието, то е юридически неиздържано. Нямаме право сега да променим и това го 
запомнете уважаеми колеги и бъдеще когато се гласуват правилници и наредби, трябва в 
срока на обсъждане……… И това сме го говорили 10 пъти в тоя съвет. Как сега в зала да 
промениме. Когато е незначителна поправката, мнението на юриста е, че може и вероятно ще 
издържи обжалване. Но подобно подмяна на цели членове, няма да издържи. Нямам нищо 
против, ако това е най-големия проблем на правилника, внесете г-н Павлов едно изменение 
за следващата сесия и готово. Ще го качиме на сайта. Всеки един от вас има право да го 
направи и готово. Нямам нищо против да се върне старото положение. Ако това е проблема 
на правилника, това да бъде. Но сега тука в зала да си тренирате красноречието, което е 
юридически неиздържано, не е правилно. Така ли е г-н Попов?  

Това е моето предложение. Входирайте отново всеки един момент, всеки един 
съветник може да входира каквото желае. Нека стои на сайта и да бъде разгледано. 

Заповядайте. 
 
Г-Н СТАНИСЛАВ ПАВЛОВ – общ. съветник: 
Благодаря г-н Председател. 
В правилника са заложени санкции за общинските съветници, а как ще контролираме 

председателя на съвета. Например. Връщам се не много далеч. Не ми хареса лично на мен 
репликата към един от колегите „Ако си го чел“. Това според мен също би трябвало да 
подлежи на санкция. Само така тема за размисъл към колегите общински съветници. 

 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Имате възможност в предложението което ще направите макар, че нямам спомен 

някога да сте правили предложения, да внесете някакви, ако имате някакви иновативни 
предложения за наказание на Председателя на ОбС. Предложете ги.  
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Има ли други желаещи за изказвания? Ако няма други желаещи за изказвания 
уважаеми колеги пристъпваме с гласуване с вдигане на ръка. 

Който е „за“ предложението, моля да гласува. 
Гласува се.  
Гласували: 
 
  “ ЗА “        24 
 “ ПРОТИВ “        6  
 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “       3 
 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.3, във връзка с чл. 27, ал.3 от ЗМСМА и чл. 34, ал.1 

и ал. 2, т.2 от ЗМСМА, Об.С прие 
 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
 
            №  20 
 

1. Общински съвет Дупница приема Правилник за организацията и дейността на 
Общински съвет Дупница, неговите комисии и взаимодействието му с общинската 
администрация /Приложение 1/. 

 
 
***   ***   ***   ***   ***   ***  

 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Преминаваме към следваща точка от дневния ред. Докладна записка от инж.Костадин 

Костадинов – Председател на Общински съвет Дупница, относно Определяне поименния 
състав на Постоянните комисии на Общинския съвет. / вх.№ 604/ 12.12.2019 г./ 

Уважаеми колеги, на консултациите които проведохме през последната седмица с 
всяка от групите и представителите в ОбС, постигнахме известен консенсус, относно 
разпределението на общ. съветници в ПК. Ако нямате нищо против ще изчета това което сме 
се разбрали като имена, ще гласуваме комисия по комисия и след това ще определим 
председатели и секретари. 

Започвам с икономическата комисия. Общински съвет Дупница определя ПК по 
икономическа и инвестиционна политика,бюджет и финанси да бъде от 7 броя 
общински съветници, както следва: Емил Гущеров, Димитър Крекманов, Станислав 
Павлов, Иван Раков, Миглена Вельова, Венелин Иванов и Вергил Кацов. 

Има ли други предложения за участие в икономическата комисия?  
Уважаеми колеги, преди това юриста ме подсети. Много ви моля за малко внимание. 
Понеже докладните не са гледани на комисии, моля да гласуваме общ допуск за 

всички докладни да бъдат разгледани. 
Който е „за“ допуска, моля да гласува. 
Гласува се.  
Гласували: 
 
  “ ЗА “        23 
 “ ПРОТИВ “        7 
 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “       1 
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Приема се. 
 
/обаждане от зала/ 
Моля? Г-н Павлов, това е процедура. Какъв отрицателен вот? Правихме процедура. 
/обаждане от зала/ 
На процедура? Добре. Заповядайте обяснете се. 
 
Г-Н СТАНИСЛАВ ПАВЛОВ – общ. съветник: 
Тъй като не бе дадена възможност по време на приемане на дневния ред за това 

обяснение, а според нас, нашата група, групата на БСП, докладните свързани с взимане на 
решения за издаване на ПУП-ове би трябвало да се гледат след сформиране на ПК и след 
разглеждане в комисиите икономическа съответно и ТСУ. За това и не подкрепихме дневния 
ред, за това гласувахме сега и против това предложение. 

Благодаря. 
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Благодаря ви.  
Така прочетох ви състава на ПК по икономическа политика. 
Който е „за“ това да бъде състава на комисията, моля да гласува с вдигане на ръка. 
Гласува се.  
Гласували: 
 
  “ ЗА “        31 
 “ ПРОТИВ “      няма 
 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “     няма 

 
Двама колеги не гласуват. 
 
Продължаваме с ПК по териториално устройство, строителство, комунални 

дейности, земеделие, екология, европейска интеграция, ред и сигурност да бъде от 7 
броя общински съветници, както следва: Асен Пилев 

/д-р Соколов – общ- съветник: Аз не участвах в гласуването, а вие обявихте резултат 
31……………/ 

Още един път ако си позволите да ме прекъснете, ще приложа правилника спрямо вас. 
А сега ви съветвам пребройте колко човека са гласували и тогава се опитвайте да ми правите 
забележки. Пребройте колко човека сме в залата и вижте колко са гласувалите. В залата сме 
33 общ. съветници, ако не ви прави впечатление. Благодаря. Тридесет и двама, 32 т.е., 32 да. 
Да защото вие не гласувахте. Това казах. 

Продължаваме с комисиите. Асен Пилев, Йордан Йорданов, Александър Анин, 
Ивайло Петров, Лорета Николова, Тодор Василев, Георги Красимиров Градевски. 

Това е предложението за ПК по ТСУ. Има ли други предложения? Ако няма който е 
„за“ това да бъде състава на ПК по ТСУ, моля да гласува. 

Гласува се.  
Гласували: 
 
  “ ЗА “        31 
 “ ПРОТИВ “      няма 
 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “     няма 
 
Предложението за състава на тази комисия се приема. 
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Преминаваме към ПК по здравеопазване, социална политика и етнически въпроси 
да бъде от 5 броя общински съветници, както следва: д-р Александър Паризов, д-р 
Мария Соколова, Първан Дангов, Емилия Кузманова, Иван Танев. 

Има ли други предложения за състава на комисията? Ако няма който е „за“, моля да 
гласува. 

Гласува се.  
Гласували: 
 
  “ ЗА “        32 
 “ ПРОТИВ “      няма 
 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “     няма 

 
Преминаваме към ПК по образование и култура да бъде от 7 броя общински 

съветници, както следва: Виолета Инкьова, Асен Илиев, Валентина Караганова, 
Венелин Коларов, Леонид Хаздай, Костадин Севдин, Георги Василев Градевски. 

Има ли други предложения? Ако няма, моля с гласуване на ръка, който е „за“, моля да 
гласува. 

Гласува се.  
Гласували: 
 
  “ ЗА “        32 
 “ ПРОТИВ “      няма 
 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “     няма 
 
ПК по спорт, туризъм, младежки дейности, международни отношения и връзки с 

неправителствени организации да бъде от 5 броя общински съветници, както следва: 
Георги Наумов, Бойко Христов, Павел Коларски, Георги Георгиев и Пламен Соколов. 

Има ли други предложения? Ако няма, който е „за“, моля да гласува. 
Гласува се.  
Гласували: 
 
  “ ЗА “        31 
 “ ПРОТИВ “      няма 
 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “     няма 
 
 
И последно Общински съвет Дупница определя ПК по Закона за противодействие 

на корупцията и за отнемане на незаконно придобитото имущество да бъде от 5 броя 
общински съветници, както следва: Йордан Йорданов, Йонко Гергов, Първан Дангов, 
Леонид Хаздай и Павел Коларски. 

Има ли други предложения? Ако няма, моля да гласуваме. Който е „за“, моля да 
гласува. 

Гласува се.  
Гласували: 
 
  “ ЗА “        32 
 “ ПРОТИВ “      няма 
 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “     няма 
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Преминаваме към гласуване на председателски и секретарски места. По време на 
консултациите намелихме следното предложение. Приемете, че предложението е от мен, 
след като аз го чета. След това ще имате възможност и вие да предлагате. 

ПК по икономическа и инвестиционна политика,бюджет и финанси за 
Председател Вергил Кацов, за Секретар Миглена Вельова. 

Има ли други предложения?  
Ако няма, който е „за“ Вергил Кацов да бъде Председател на икономическата 

комисия, моля да гласува. 
Гласува се.  
Гласували: 
 
  “ ЗА “        30 
 “ ПРОТИВ “      няма 
 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “       1 
 
Който е „за“ Миглена Вельова да бъде Секретар на ПК икономическата комисия, 

моля да гласува. 
Гласува се.  
Гласували: 
 
  “ ЗА “        30 
 “ ПРОТИВ “      няма 
 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “       2 
 
Постоянната комисия по ТСУ за Председател Асен Пилев, за Секретар Ивайло 

Петров. 
Има ли други предложения?  
Ако няма, който е „за“ Асен Пилев да бъде Председател на ПК по ТСУ, моля да 

гласува. 
Гласува се.  
Гласували: 
 
  “ ЗА “        29 
 “ ПРОТИВ “      няма 
 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “     няма 
 
Който е „за“ Ивайло Петров да бъде Секретар на ПК по ТСУ, моля да гласува. 
Гласува се.  
Гласували: 
 
  “ ЗА “        32 
 “ ПРОТИВ “      няма 
 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “     няма 
 
Преминаваме към ПК по здравеопазване, социална политика и етнически 

въпроси. За Председател д-р Александър Паризов, за Секретар д-р Мария Соколова. 
Има ли други предложения?  
Ако няма, който е „за“ д-р Александър Паризов да бъде Председател на комисията 

по здравеопазване, моля да гласува. 
Гласува се.  
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Гласували: 
 
  “ ЗА “        29 
 “ ПРОТИВ “      няма 
 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “       1 
 
Който е „за“ д-р Мария Соколова да бъде Секретар на комисията по 

здравеопазване, моля да гласува. 
Гласува се.  
Гласували: 
 
  “ ЗА “        28 
 “ ПРОТИВ “      няма 
 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “       2 
 
ПК по образование и култура. Виолета Инкьова за Председател, Леонид Хаздай 

за Секретар. 
Има ли други предложения?  
Ако няма, който е „за“ Виолета Инкьова да бъде Председател на комисията по 

образование, моля да гласува. 
Гласува се.  
Гласували: 
 
  “ ЗА “        31 
 “ ПРОТИВ “      няма 
 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “       1 
 
Който е „за“ Леонид Хаздай да бъде Секретар на комисията по образование, моля 

да гласува. 
Гласува се.  
Гласували: 
 
  “ ЗА “        30 
 “ ПРОТИВ “      няма 
 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “       2 
 
ПК по спорт, туризъм, младежки дейности, международни отношения и връзки с 

неправителствени организации. Георги Георгиев за Председател, Георги Наумов за 
Секретар. 

Има ли други предложения?  
Ако няма, който е „за“ Георги Георгиев да бъде Председател, моля да гласува. 
Гласува се.  
Гласували: 
 
  “ ЗА “        30 
 “ ПРОТИВ “      няма 
 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “       2 
 
Който е „за“ Георги Наумов да бъде Секретар на комисията по спорт, моля да 

гласува. 



13 
 

Гласува се.  
Гласували: 
 
  “ ЗА “        30 
 “ ПРОТИВ “      няма 
 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “       2 
 
И остава ПК по Закона за противодействие на корупцията и за отнемане на 

незаконно придобитото имущество. Предложен е Йонко Гергов за Председател. 
Комисията няма секретар. 

Това е комисия, която не се събира и не……….да не кажа не действа, не функционира 
постоянно. Тя е ПК но се събира само когато има да се оправя регистър или когато има 
сигнали по КОНПИ. 

Има предложение Йонко Гергов за Председател. 
Има ли други предложения?  
Заповядайте. 
/Предложение от залата за Председател Иван Танев/ 
Извинявам се. Вие имате предвид по състава на комисията или за Председател. Г-н 

Градевски, хубаво обаче в състава на комисията не е Иван Танев. Ние го гласувахме вече 
състава. Иван Танев не е в състава на комисията по КОНПИ, което гласуване мина вече. 
Йордан Йорданов, Йонко Гергов, Първан Дангов, Леонид Хаздай и Павел Коларски. 

Предлагате Павел Коларски за председател. Добре. Има ли други предложения? 
В такъв случай преминаваме към гласуване. 
Който е „за“ Йонко Гергов да бъде Председател на комисията, моля да гласува. 
Гласува се.  
Гласували: 
 
  “ ЗА “        20 
 “ ПРОТИВ “       10 
 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “       1 
 
Така, че г-н Гергов става Председател на комисията по КОНПИ. 
Уважаеми колеги, с това оформянето на комисиите приключи. А извинявам се. 
Заповядайте. 
 
АДВ. ЙОНКО ГЕРГОВ – Заместник – председател: 
Предлагам Павел Коларски за Секретар на комисията. 
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Сега, постъпи предложение от председателя Гергов, Павел Коларски за секретар на 

комисията. Предложението не противоречи, защото комисията може да има секретар, може 
да няма секретар. 

Който е „за“ Павел Коларски да бъде Секретар на комисията по КОНПИ, моля да 
гласува. 

Гласува се.  
Гласували: 
 
  “ ЗА “        28 
 “ ПРОТИВ “     няма 
 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “       4 
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Павел Коларски за Секретар на комисията. 
И сега да гласуваме докладната като цяло. Който е „за“ всичко това което до момента 

договорихме, който е „за“ предложеното проекто решение във вида в който гласувахме, моля 
да гласува. 

Гласува се.  
Гласували: 
 
  “ ЗА “        31 
 “ ПРОТИВ “        1 
 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “    няма 
 
 

НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал. 1, т. 1 и чл. 27, ал. 4 от ЗМСМА, Об.С прие 
 

 
Р Е Ш Е Н И Е 

 
            №  21 
 
1. Общински съвет Дупница създава 6 броя Постоянни комисии, както следва: 
1.1. ПК по икономическа и инвестиционна политика,бюджет и финанси;  
1.2. ПК по териториално устройство, строителство, комунални дейности, земеделие, 

екология, европейска интеграция, ред и сигурност;   
1.3. ПК по здравеопазване, социална политика и етнически въпроси;   
1.4.  ПК по образование и култура;    
1.5. ПК по спорт, туризъм, младежки дейности, международни отношения и връзки с 

неправителствени организации;      
1.6. ПК по Закона за противодействие на корупцията и за отнемане на незаконно 

придобитото имущество;     
 
2. Общински съвет Дупница определя ПК по икономическа и инвестиционна 

политика,бюджет и финанси да бъде от 7 броя общински съветници, както следва: 
1. Емил Димитров Гущеров  
2.  Димитър Василев Крекманов 
3. Станислав Христов Павлов 
4. Иван Миланов Раков 
5. Миглена Йорданова Вельова - Секретар 
6. Венелин Петков Иванов 
7. Вергил Георгиев Кацов - Председател 

 
3. Общински съвет Дупница определя ПК по териториално устройство, строителство, 

комунални дейности, земеделие, екология, европейска интеграция, ред и сигурност да бъде 
от 7 броя общински съветници, както следва: 

1. Асен Георгиев Пилев - Председател 
2. Йордан Крумов Йорданов 
3. Александър Димитров Анин 
4. Ивайло Валериев Петров - Секретар 
5. Лорета Методиева Николова 
6. Тодор Димитров Василев 
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7. Георги Красимиров Градевски 
 
4. Общински съвет Дупница определя ПК по здравеопазване, социална политика и 

етнически въпроси да бъде от 5 броя общински съветници, както следва: 
1. Александър Иванов Паризов - Председател 
2. Мария Георгиева Соколова - Секретар 
3. Първан Ангелов Дангов 
4. Емилия Райчова Кузманова 
5. Иван Методиев Танев 
 
5. Общински съвет Дупница определя ПК по образование и култура да бъде от 7 броя 

общински съветници, както следва: 
1. Виолета Генчева Инкьова - Председател 
2. Асен Сотиров Илиев 
3. Валентина Василева Караганова 
4. Венелин Раймонд Коларов 
5. Леонид Йосифов Хаздай - Секретар 
6. Костадин Михайлов Севдин 
7. Георги Василев Градевски 
 
6. Общински съвет Дупница определя ПК по спорт, туризъм, младежки дейности, 

международни отношения и връзки с неправителствени организации да бъде от 5 броя 
общински съветници, както следва: 

1. Георги Василев Наумов - Секретар 
2. Бойко Олегов Христов 
3. Павел Ангелов Коларски 
4. Георги Василев Георгиев - Председател 
5. Пламен Петров Соколов 
 
7. Общински съвет Дупница определя ПК по Закона за противодействие на 

корупцията и за отнемане на незаконно придобитото имущество да бъде от 5 броя общински 
съветници, както следва: 

1. Йордан Крумов Йорданов 
2. Йонко Йорданов Гергов - Председател 
3. Първан Ангелов Дангов 
4. Леонид Йосифов Хаздай 
5. Павел Ангелов Коларски - Секретар 
 
 
***   ***   ***   ***   ***   ***  

 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Заповядайте. 
 
Д-Р ПЛАМЕН СОКОЛОВ – общ. съветник: 
Благодаря ви. 
Взех думата за обяснение на отрицателен вот за да задам въпрос, по скоро да 

припомня, че 30 години в тази зала в общи линии през 4 години е приемала ОбС. Аз съм 
участвал в 3. Това ми е четвърто. Винаги състава на комисиите………колеги тези които са за 
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пръв път………..винаги се е определял в комисията, на първото заседание на комисията. 
Никога до сега, явно има новаторство, никога до сега не е г-н водещ не е определяно в зала.  

 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Благодаря д-р Соколов. Аз съм трети мандат и трита мандата така се определяше. 

Сега в стари времена как е било не мога да кажа. По-късно съм се родил от вас. 
Заповядай. 
 
АДВ. ЙОНКО ГЕРГОВ – Заместник – председател: 
Благодаря г-н Председател. 
Колеги, искам да помоля след края на заседанието членовете на комисията по т. 7 от 

докладната и кметовете на кметства да останат да се съберем и да поговорим по темата 
свързана с декларациите, които трябва да подадете. И трябва да насрочим едно заседание на 
комисията по най-спешния начин. Така, че ще ви помоля да се изчакаме след края на 
заседанието на съвета. 

Благодаря. 
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Искам и аз да напомня на всички общ. съветници, че срока изтича за подаване на 

декларациите по КОНПИ, а санкциите са много жестоки, до края годината. Така, че който не 
си е подал нека да побърза. Кметовете на кметства също трябва да декларират в тази 
новосформирана комисия декларации за съвместимост.  

Преминаваме към следваща точка от дневния ред. Докладна записка от инж.Костадин 
Костадинов – Председател на Общински съвет Дупница, относно Определяне състава на 
местната комисия за уреждане правата на граждани с многогодишни жилищноспестовни 
влогове в Община Дупница. / вх.№ 600/ 10.12.2019 г./ 

/чете проекта за решение/ 
Сега. Г-н Бельов, Христина Александрова е в тази комисия, по ваше предложение ли 

е? Христина Александрова е в тази комисия от страна на администрацията. Не е по ваше. Да 
не се налага да я сменяваме след това. До колкото знам, не знам какво се случва. Добре. 
Както и да е. 

Уважаеми колеги, трябва да изберем представител, както отдавна в този ОбС в тази 
комисия общ. съветник, който ще бъде и председател. Имате думата за предложения. 

Заповядайте. 
 
Г-Н ЕМИЛ ГУЩЕРОВ – общ. съветник: 
Уважаеми колеги, от ПП ГЕРБ предлагаме Йордан Йорданов.  
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Благодаря ви. Заповядайте. 
 
Г-Н СТАНИСЛАВ ПАВЛОВ – общ. съветник: 
От ПП БСП предлагаме Първан Дангов. 
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Благодаря. Има ли други предложения? 
Ако няма, по реда както бяха обявени кандидатите. 
Който е „за“ Йордан Йорданов да бъде Председател на комисията, моля да гласува. 
Гласува се.  
Гласували: 
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  “ ЗА “        20 
 “ ПРОТИВ “     няма 
 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “       8 
 
Г-н Йорданов ще представлява ОбС в комисията. 
Сега гласуваме докладната с решението………… 
/обаждане от зала/ 
Моля? 20 „за“ и 8 „въздържали се“. 
/обаждане от зала/  
Някои хора не участват в гласуването. Казах 20 „за“  8 „въздържали се“. Какво да 

кажа още.  
/обаждане от зала/  
Нещо не си така……….. Това действие ново ли е? Не съм го видял в Правилника да 

има такова нещо.  Ако искате да кажа кои са гласували. Да ви ги напиша. Скоро ще имаме 
електронна система. Ще се гласува с пръстче и предупреждавам големите групи ще имат 
затруднения тогава. Така, че……….   

/обаждане от зала/  
Не няма такава точка в правилника. 
Уважаеми колеги, преминаваме към гласуване на докладната като цяло. Г-н Дангов, 

много ви моля за тишина. 
Който е „за“ проекто решението с така гласувания представител на ОбС, моля да 

гласува. 
Гласува се.  
Гласували: 
 
  “ ЗА “        20 
 “ ПРОТИВ “        8 
 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “       4 
 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 8, ал.2 от Закона за уреждане правата на граждани с 

многогодишни жилищноспестовни влогове, във връзка с чл. 16, ал.3 от Правилника за 
прилагане на Закона за уреждане правата на граждани с многогодишни 
жилищноспестовни влогове  и Писмо № ІІ – 0846/05.11.2019 год. от Националния 
компесационен жилищен фонд към Министерски съвет и чл.21, ал.2 от ЗМСМА, във 
връзка с чл.21, ал.1, т.1 и т.23 от ЗМСМА и чл. 27, ал.4 от ЗМСМА, Об.С прие 

 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
 
            №  22 
 
1. Общински съвет Дупница определя и представя за утвърждаване от Управителния 

съвет на Националния компесационен жилищен фонд петчленен състав на Местната комисия 
към Община Дупница за уреждане правата на граждани с многогодишни жилищноспестовни 
влогове, както следва: 
 

ПРЕДСЕДАТЕЛ: Йордан Крумов Йорданов - общински съветник, 0892 228 787. 
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СЕКРЕТАР:     Ина Георгиева Гърнева – старши специалист „ОС и ОЖ”, тел.0876 
403383 

И ЧЛЕНОВЕ : 1. Стефи Цанкова Илиева – началник отдел ”Здравеопазване, социална 
политика и секретар на МКБППМН”, 0879 523 584 

2. Инж.Христина Йорданова Александрова – началник отдел “УТ”, 
тел.0882 255393  

 3. Мая Иванова Караджова – старши специалист „ОС и ОЖ“, тел. 0899 
444525 

 
 
***   ***   ***   ***   ***   ***  

 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Заповядайте за отрицателен вот. 
 
Д-Р ПЪРВАН ДАНГОВ – общ. съветник: 
Уважаеми колеги. 
Уважаеми г-н Кмет. 
Уважаеми г-н Председател. 
Гласувах „против“ тъй като е нарушена процедурата по избора на г-н Йорданов. Нищо 

лично срещу него. Позволявам си да кажа на второто заседание на този ОбС. Г-н 
Председател вашето самодоволство по начина по който водите, нека да бъде малко по 
смирен. Имахме полезни предложения по отношение на гласуването на Правилника, начина 
на налагане на санкции. Не да има водене на диалози от залата………. 

 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Моля, изкажете се отрицателния вот, а не ми обяснявайте предни точки ако обичате. 
 
Д-Р ПЪРВАН ДАНГОВ – общ. съветник: 
Ето самия факт, че ме прекъсвате………. 
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Да. За това съм поставен, за да спазвате реда. Имате отрицателен вот по съответна 

докладна. Обяснете си отрицателния вот не ми тренирайте красноречие. 
 
Д-Р ПЪРВАН ДАНГОВ – общ. съветник: 
Не, вие сте избран. Дано не сте поставен. Вие сте избран. Дано не сте поставен. И 

дано осъзнавате отговорността на поста който заемате. Дано осъзнавате това. Гласувах 
„против“ точно заради факта, че не осъзнавате отговорността на поста който заемате. 

 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Благодаря. Заповядайте за процедура. 
 
Д-Р ПЛАМЕН СОКОЛОВ – общ. съветник: 
Уважаеми колеги. 
Колегата Градевски, колегата Танев и Жоро, да уточня и аз гласувахме „въздържали 

се“. Това не сме трима човека. За процедура да го уточня. Явно се манипулира залата. 
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ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
И каква е тази процедура която казахте сега? Какво предлагате? И това процедура ли 

е? Ами ако познавахте правилниците можехте да предложите прегласуване. 
/обаждане от зала/ 
Не вие не предложихте нищо и ви отправям така най-приятелски…… Недейте не 

спекулирайте с процедури, защото ще променя тона. Добре. 
Преминаваме към следващата точка от дневния ред. Докладна записка от 

инж.Костадин Костадинов – Председател на Общински съвет Дупница, относно Избор на 
общински съветници за членове на комисия по чл.5, ал.1 от Наредбата за условията и реда за 
отпускане на стипендии и финансово стимулиране на деца и младежи с изявени дарби от 
Община Дупница. / вх.№ 601/ 10.12.2019 г./ 

Имате думата за предложения. Заповядайте. 
 
Г-Н ЙОРДАН ЙОРДАНОВ – общ. съветник: 
От ПП ГЕРБ предлагаме Виолета Инкьова. 
 
Г-Н СТАНИСЛАВ ПАВЛОВ – общ. съветник: 
От БСП Ивайло Петров. 
 
/От СДС Емилия Кузманова./ 
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Глас народен има те ли предложение? Моля? Нямате предложение. БДЦ? Нямате 

предложение. 
Състава трябва да бъде допълнен с още 1 член. Желаете ли д-р Соколов? 
/д-р Соколов – общ. съветник: Аз предлагам Костадин Костадинов./ 
Не може да ме предложите защото аз съм Председател на съвета и не мога да бъда в 

тази комисия. Заповядайте г-н Петров. 
 
Г-Н ИВАЙЛО ПЕТРОВ – общ. съветник: 
Предлагам Костадин Севдин. 
 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Има ли други предложения? Моля? Давате си отвод. Има ли други предложения? 

Заповядайте. 
/г-н Станислав Павлов – общ. съветник: Предлагаме Първан Дангов./ 
Благодаря. Има ли други предложения? Вижте сега. Не знам дали……Много е важна 

комисията която гласуваме в момента. Тя е свързана с определянето и награждаването на 
даровити деца на територията на община Дупница. Има ли други предложения? Заповядайте. 
Крекманов. Има ли други предложения? Заповядайте. 

/г-н Станислав Павлов – общ. съветник: Предлагам състава на комисията да бъде 
увеличена от 4 на 6./ 

Първо те са 7 предложенията и второ има Наредба бе г-н Петров. Това е съгласно 
Наредба за награждаване в която Наредба пише колко са членовете. Там пише, че членовете 
са 4 плюс от ОА. Четете колко са. Не може да предложите промяна на членовете. Може да 
предложите членове но не и промяна в комисията.  

Има ли други предложения? 
/г-н Станислав Павлов – общ. съветник: Приемали сме такива решения г-н 

Председател./ 
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Никога не сме приемали такива решения. Има ли други предложения? Така, ако няма 
други предложения…….. Заповядай. 

 
АДВ. ЙОНКО ГЕРГОВ – Заместник-председател: 
Благодаря г-н Председател. 
Колеги, за да улесним работата на съвета предлагам предложенията които бяха 

направени след т. 3 да бъдат оттеглени след като Глас народен излъчиха и от тяхната група 
представител. Да минем на вариант: Виолета Инкьова, Ивайло Петров, Емилия 
Кузманова и Георги Градевски, като състав на комисията, за да не гласуваме всичките 7 
имена по отделно. Така, че ваша воля за да улесним работата, моля да оттеглите тези другите 
предложения. 

 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Приканвате Първан Дангов, Раков и Крекманов да си дадат отвод. Така ли? 
/обаждане от зала/ 
Преминаваме към гласуване ако няма други предложения, защото виждате, че когато 

не проведем консултации се забъркваме в ……… И така по реда на предложенията. 
Който е „за“ Виолета Инкьова да бъде член на комисията, моля да гласува. 
Гласува се.  
Гласували: 
 
  “ ЗА “        23 
 “ ПРОТИВ “      няма 
 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “       4 

 
Предложението се приема за г-жа Инкьова. 
Който е „за“ Ивайло Петров да бъде член на комисията, моля да гласува. 
Гласува се.  
Гласували: 
 
  “ ЗА “        32 
 “ ПРОТИВ “      няма 
 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “     няма 
 
Предложението се приема. 
Който е „за“ Емилия Кузманова да бъде член на комисията, моля да гласува. 
Гласува се.  
Гласували: 
 
  “ ЗА “        30 
 “ ПРОТИВ “      няма 
 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “       1 
 
Предложението се приема. 
Който е „за“ Първан Дангов да бъде член на комисията, моля да гласува. 
Гласува се.  
Гласували: 
 
  “ ЗА “        14 
 “ ПРОТИВ “        9 
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 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “       6 
 
Предложението не се приема. 
Който е „за“ Иван Раков да бъде член на комисията, моля да гласува. 
Гласува се.  
Гласували: 
 
  “ ЗА “        12 
 “ ПРОТИВ “        9 
 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “       8 
 
Предложението не се приема. 
Който е „за“ Димитър Крекманов да бъде член на комисията, моля да гласува. 
Гласува се.  
Гласували: 
 
  “ ЗА “        15 
 “ ПРОТИВ “        6 
 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “       8 
 
Предложението не се приема. 
Който е „за“ Георги Красимиров Градевски да бъде член на комисията, моля да 

гласува. 
Гласува се.  
Гласували: 
 
  “ ЗА “        15 
 “ ПРОТИВ “       4 
 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “      8 
 
Предложението не се приема. 
 
Имате думата да предложите четвърти участник в комисията. Смешно и весело ви е, 

обаче изобщо не е смешно това което се случва, защото уважаеми колеги за това гласуваме 
на паритетен принцип спрямо резултата на изборите група след група подаваме 
предложения. Гласуваме комисия за даровити деца д-р Соколов. Не е нищо смешно няма в 
това което правите в момента. 

Имате думата за предложения. Заповядайте. 
/г-н Станислав Павлов – общ. съветник: Предлагаме Валентина Караганова. 
Има ли други предложения? Заповядай. 
/Предложение от зала за Иван Раков/ 
Съжалявам не е допустимо. 
Постъпили са предложения Валентина Караганова, Мария Соколова. 
Има ли други предложения? Ако няма който е „за“ Валентина Караганова да бъде 

четвърти член на комисията, моля да гласува. 
Гласува се.  
Гласували: 
 
  “ ЗА “        13 
 “ ПРОТИВ “       5 
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 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “      9 
 
Предложението не се приема. 
Който е „за“ Мария Соколова да бъде член на комисията, моля да гласува. 
Гласува се.  
Гласували: 
 
  “ ЗА “        19 
 “ ПРОТИВ “       5 
 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “      5 
 
Четвърти член на комисията е д-р Мария Соколова. 
Гласуваме докладната като цяло. Чета решението. Общински съвет – Дупница избира 

следните общински съветници за членове на комисията по стипендиите, както следва: 
Виолета Инкьова, Ивайло Петров, Емилия Кузманова и Мария Соколова. 

Който е „за“ решението, моля да гласува. 
Гласува се.  
Гласували: 
 
  “ ЗА “        28 
 “ ПРОТИВ “     няма 
 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “      1 
 
 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 5, ал. 1 и чл.6, ал.2 от Наредбата за условията и реда за 

отпускане на стипендии и финансово стимулиране на деца и младежи с изявени дарби 
от Община Дупница, чл.21, ал.2 от ЗМСМА, във връзка с чл.21, ал.1,т.23 от ЗМСМА и 
чл.27, ал.3 от ЗМСМА, Об.С прие 

 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
 
            №  23 
 

         1. Общински съвет – Дупница избира следните общински съветници за членове на 
комисията по стипендиите, както следва: 
 

1. Виолета Генчева Инкьова  
2. Ивайло Валериев Петров 
3. Емилия Райчова Кузманова 
4. Мария Георгиева Соколова 

 
 
***   ***   ***   ***   ***   ***  

 
ИНЖ. КОСТАДИН КОСТАДИНОВ – Председател: 
Уважаеми колеги, много ви моля, когато сме в режим на гласуване, да гласувате с 

високо вдигната ръка и поне малко да я задържите. Просто моля. 
Преминаваме към докладна записка от инж.Костадин Костадинов – Председател на 

Общински съвет Дупница, относно Избор на общински съветници за членове на комисия по 
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чл. 13 от Правилника за условията, реда и критериите за предоставяне на финансови средства 
за съфинансиране на културни проекти  на територията на  Община Дупница. / вх.№ 602/ 
10.12.2019 г./ 

Искам да кажа няколко думи, които са много важни. Този правилник дава възможност 
на всички граждани на общината и извън общината да могат да кандидатстват с проектни 
предложения за културни мероприятия на територията на общината. Това е нещо което не го 
е имало в предишни ОбС. Сега се дава възможност на инициативността на гражданите да 
правят мероприятия, които ОбС и общинския бюджет и Кмета да финансират. А въпросната 
комисия ще събира тези предложения и ще ги разглежда мисля, че на 2 сесии. Записано е в 
Правилника, дати и т.н. Предложението е много важно, много е необходимо да достигне до 
бенефициентите, до културните хора. Дали ще направи фестивал, дали ще направи концерт, 
дали книга ще издава, всеки може да се възползва от тази възможност, да прочете в 
Правилника макар, че казваме проект съвсем минимални са изискванията….. Г-н Павлов, 
много ви моля ако обичате. 

Така, че много е важно тази комисия да заработи добре и този Правилник да заработи 
на територията на общината. Не да чакат и да се молят за субсидии и т.н. Нека 
инициативността и предприемчивостта да доведат тука така, че да има повече събития на 
територията на общината. 

Петима общински съветници участват в комисията, представител на държавна или 
общинска културна институция определен със Заповед на кмета, т.е. двама такива 
представители определен със Заповед на кмета. 

Колеги, трябва да предложиме 5 общ.съветника. 
Имате думата. 
Заповядайте. 
 
Г-Н ЙОРДАН ЙОРДАНОВ - общ.съветник: 
От ГЕРБ предлагаме Димитър Крекманов. 
 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Благодаря.  
Заповядайте. 
 
/ г-н Павлов - общ.съветник: От БСП предлагаме Валентина Караганова./ 
 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Благодаря.  
От СДС. 
 
Г-Н ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ - общ.съветник:  
От СДС предлагаме Венелин Коларов. 
 
/ г-н Иванов -  общ.съветник: От БДЦ предлагаме Тодор Василев./ 
/ г-н Хаздай - общ.съветник: От Глас народен  Иван Танев./ 
/ г-н Дангов - общ.съветник: Предлагам като член на комисията Георги В. Градевски/ 
 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Има ли други предложения? 
Ако няма гласуваме отново участник по участник. 
Който е „за“ Димитър Крекманов да бъде представител в тази комисия, моля да 

гласува. 
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Гласува се. 
Гласували: 
 

“ ЗА “                 21 
“ ПРОТИВ “                        1 

 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “                       7 
 
Приема се. 
 
Който е „за“ Валентина Караганова да бъде член на  тази комисия, моля да гласува. 
Гласува се. 
Гласували: 
 

“ ЗА “                 28 
“ ПРОТИВ “                        няма 

 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “                       2 
 
Приема се. 
 
Който е „за“ Венелин Коларов да бъде член на  тази комисия, моля да гласува. 
Гласува се. 
Гласували: 
 

“ ЗА “                 22 
“ ПРОТИВ “                        1 

 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “                       6 
 
Приема се. 
 
Който е „за“  Тодор Василев да бъде член на  тази комисия, моля да гласува. 
Гласува се. 
Гласували: 
 

“ ЗА “                 21 
“ ПРОТИВ “                        няма 

 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “                       8 
 
Приема се. 
 
Който е „за“  Иван Танев да бъде член на  тази комисия, моля да гласува. 
Гласува се. 
Гласували: 
 

“ ЗА “                 28 
“ ПРОТИВ “                        няма 

 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “                       1 
 
Приема се. 
В такъв случай 6-тото предложение отпада автоматично. 
Чета решението: 
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         1. Общински съвет – Дупница избира следните постоянни членове на 
експертната комисия по чл. 13 от Правилника за условията, реда и критериите за 
предоставяне на финансови средства за съфинансиране на културни проекти  на територията 
на  Община Дупница, както следва: 

1.  Димитър Крекманов – общински съветник 
2.  Валентина Караганова – общински съветник 
3.  Венелин Коларов – общински съветник 
4.  Тодор Василев – общински съветник 
5. Иван Танев – общински съветник 
6. Представител на държавна или общинска културна институция 

определен със Заповед на кмета на Община Дупница 
7. Представител на държавна или общинска културна институция 

определен със Заповед на кмета на Община Дупница 
 
Който е „за“  така прочетеното от мен решение, моля да гласува. 
Гласува се. 
Гласували: 
 

“ ЗА “                 28 
“ ПРОТИВ “                        няма 

 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “                       няма 
 
 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 14, ал. 1 и ал.2, т.1 от Правилника за условията, реда и 

критериите за предоставяне на финансови средства за съфинансиране на културни 
проекти  на територията на  Община Дупница, чл.21, ал.2 от ЗМСМА, във връзка с 
чл.21, ал.1,т.23 от ЗМСМА и чл.27, ал.3 от ЗМСМА, Об.С прие 

 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
 
            №  24 
 

         1. Общински съвет – Дупница избира следните постоянни членове на експертната 
комисия по чл. 13 от Правилника за условията, реда и критериите за предоставяне на 
финансови средства за съфинансиране на културни проекти  на територията на  Община 
Дупница, както следва: 

1. Димитър Василев Крекманов – общински съветник 
2. Валентина Василева Караганова – общински съветник 
3. Венелин Раймонд Коларов – общински съветник 
4. Тодор Димитров Василев – общински съветник 
5. Иван Методиев Танев – общински съветник 
6. Представител на държавна или общинска културна институция определен със 

Заповед на кмета на Община Дупница 
7. Представител на държавна или общинска културна институция определен със 

Заповед на кмета на Община Дупница 
 
 
***   ***   ***   ***   ***  *** 
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Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Преминаваме към следваща точка от дневния ред. Докладна записка от инж.Костадин 

Костадинов – Председател на Общински съвет Дупница, относно Избор на общински 
съветници за членове на комисия по чл. 7, ал.1 от Наредбата за условията и реда за 
финансово подпомагане на спортните мероприятия включени в календара на Община 
Дупница. / вх.№ 603/ 10.12.2019 г./ 

Колеги, докладната е аналогична на предната. Там се касаеше за културни 
мероприятия, тук се касае за спортни мероприятия. Разликата е, че в предната работиме с 
Правилник за културни мероприятия а тук има Наредба за спортни мероприятия. Затова в 
едната комисия има 5 члена от ОбС, тука цялата комисия се състои от 3 общ.съветници. 

Имате думата за предложения. 
Заповядайте. 
/ от място – Предлагаме Георги Наумов./ 
/ от място – от БСП предлагаме  Бойко Христов./ 
/ от място – Предлагаме Георги Георгиев./ 
/ от място – Предлагаме Георги  Кр. Градевски./ 
Имате ли още предложения. 
Ако няма пристъпваме към гласуване на отделните съветници. 
Който е „за“  Георги Наумов да бъде представител в тази комисия, моля да гласува. 
Гласува се. 
Гласували: 
 

“ ЗА “                 27 
“ ПРОТИВ “                        няма 

 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “                       4 
 
Приема се. 
Който е „за“  Бойко Христов да бъде член на  тази комисия, моля да гласува. 
Гласува се. 
Гласували: 
 

“ ЗА “                 26 
“ ПРОТИВ “                        няма 

 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “                       3 
 
Приема се. 
 
Който е „за“  Георги Георгиев да бъде член на  тази комисия, моля да гласува. 
Гласува се. 
Гласували: 
 

“ ЗА “                 22 
“ ПРОТИВ “                        2 

 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “                       6 
 
Приема се. 
Следващото предложение отпада от гласуване. 
Колеги чета проекта за решение: 
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 Общински съвет – Дупница избира следните членове на комисия по чл. 7, ал.1 от 
Наредбата за условията и реда за финансово подпомагане на спортните мероприятия 
включени в календара на Община Дупница, както следва: 

1. Георги Наумов – общински съветник 
2.  Бойко Христов – общински съветник 
3.  Георги Георгиев – общински съветник 

 
Който е „за“  така прочетеното от мен решение, моля да гласува. 
Гласува се. 
Гласували: 
 

“ ЗА “                 28 
“ ПРОТИВ “                        няма 

 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “                       няма 
 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 7, ал. 1 от  Наредбата за условията и реда за финансово 

подпомагане на спортните мероприятия включени в календара на Община Дупница, 
чл.21, ал.2 от ЗМСМА, във връзка с чл.21, ал.1,т.23 от ЗМСМА и чл.27, ал.3 от ЗМСМА, 
Об.С прие 

 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
 
            №  25 
 

         1. Общински съвет – Дупница избира следните членове на комисия по чл. 7, ал.1 от 
Наредбата за условията и реда за финансово подпомагане на спортните мероприятия 
включени в календара на Община Дупница, както следва: 

1. Георги Василев Наумов – общински съветник 
2. Бойко Олегов Христов – общински съветник 
3. Георги Василев Георгиев – общински съветник 

 
 
***   ***   ***   ***   ***  *** 
 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Преминаваме към следваща точка от дневния ред. Докладна записка от инж.Методи 

Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Актуализация на поименния списък на обектите 
за капиталови разходи за 2019 г.  / вх.№ 562/ 25.11.2019 г./ 

Имате думата. 
 
ИНЖ. МЕТОДИ ЧИМЕВ – Кмет: 
Колеги,  в предложението за промяна има една точка по която е настъпила такава. 

Капиталовия списък е пред вас, имате го като приложение, така че ако има въпрос колегите 
ще отговорят. 

Благодаря. 
 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Благодаря. 
Колеги, имате думата за изказвания. 
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Ако няма желаещи преминаваме към поименно гласуване. 
Преминаваме към гласуване на цялата докладна записка. 
 
1. Йордан Крумов Йорданов    за 
2. Асен Георгиев Пилев    за 
3. Александър Иванов Паризов   за 
4. Виолета Генчева Инкьова   за 
5. Георги Василев Наумов    за 
6. Димитър Василев Крекманов   отсъства 
7. Емил Димитров Гущеров                         за 
8. Мария Георгиева Соколова    за 
9. Станислав Христов Павлов   против 
10. Александър Димитров Анин   против 
11. Асен Сотиров Илиев    против 
12. Бойко Олегов Христов    отсъства 
13. Валентина Василева Караганова  против 
14. Ивайло Валериев Петров   отсъства 
15. Първан Ангелов Дангов    против 
16. Венелин Петков Иванов    за 
17. Павел Ангелов Коларски   за 
18. Тодор Димитров Василев   за 
19. Леонид Йосифов Хаздай   за 
20. Георги Красимиров Градевски   за 
21. Иван Методиев Танев    за 
22. Миглена Йорданова Вельова   отсъства 
23. Костадин Крумов Костадинов   за 
24. Венелин Раймонд Коларов   за 
25. Георги Василев Георгиев   за 
26. Емилия Райчова Кузманова   за 
27. Иван Миланов Раков    за 
28. Вергил Георгиев Кацов    за 
29. Лорета Методиева Николова   за 
30. Пламен Петров Соколов   въздържал се 
31. Костадин Михайлов Севдин   въздържал се 
32. Георги Василев Градевски   въздържал се 
33. Йонко Йорданов Гергов    за 
  
 
Резултата от гласуването е: 
 

“ЗА”                   21 
 “ПРОТИВ”                          5 
 “ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”                        3 
 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 124, ал. 3 от ЗПФ, чл. 19, ал. 4 от Наредбата за 

общинските публични финанси, ФО-1/15.01.2019 г. на  МФ, във връзка с чл. 52 от 
ЗДБРБ за 2019 г., на основание чл. 21, ал. 1, т. 6 от ЗМСМА, във връзка с чл. 27, ал. 4 и 
ал. 5 от ЗМСМА, Об.С прие 
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Р Е Ш Е Н И Е 
 
            №  26 
 
1. Общински съвет – гр. Дупница актуализира поименния списък на обектите за 

капиталови разходи през 2019 г., съгласно Приложение № 1, раздел "Б", изменящо и 
допълващо Приложение № 5, раздел „Б“ към Решение 2/2019 г. и Решение №120/19.07.2019 
г. на ОбС – гр. Дупница.    

 
2. Поименният списък на обектите, отразени в Приложение № 5, раздел "А" към т. 3 

от Решение  №2/2019 г. на Общински съвет – гр. Дупница остават без промяна. 
 
3. Общински съвет – гр. Дупница възлага на кмета да организира документално 

актуализацията на капиталовата програма в съответствие с приетите от ОбС - гр. Дупница 
промени. 

 
 
***   ***   ***   ***   ***  *** 
 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Преминаваме към следваща точка от дневния ред. Докладна записка от инж.Методи 

Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Разрешение за изработването на проект за 
Подробен устройствен план (ПУП) – Парцеларен план (ПП) по чл.110, ал.1, т.5 от Закона за 
устройство на територията (ЗУТ), за елементи на техническата инфраструктура извън 
границите на урбанизираните територии за захранване с електроенергия на поземлен имот 
(ПИ) № 20763.16.623, ПИ № 20763.16.622, местност (м.) “Градините” и ПИ № 20763.14.340, 
ПИ № 20763.14.339, м.“Керените” по кадастралната карта (КК) и кадастралните регистри 
(КР) на землището на с.Джерман, общ.Дупница. / вх.№ 564/ 26.11.2019 г./ 

Г-н кмете заповядайте. 
 

ИНЖ. МЕТОДИ ЧИМЕВ – Кмет: 
Колеги,   тази докладна е въз основа искане на разрешение за изработване на ПУП от 

фирма Главбулгарстрой с цел обособяване на трасе за кабелна линия. 
Благодаря. 
 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Благодаря. 
Имате думата за изказвания. 
Г-н Павлов преди казахте, че сте против дневния ред, защото сме допуснали подобна 

докладна. За ваша информация аз на миналата сесия умишлено не допуснах тези докладни 
именно с мотива да се гледат на комисии. Същевременно обаче, това са инвестиционни 
интереси, това е трасе кабелно а в следващата е водопроводно, които вече сме приели. Дали 
сме разрешение на инвеститора да преотреди имота, той сега ни приканва да му разрешим да 
направи кабелна и водопроводна линия. Това е мотива да ги допусна. Аз имам същите 
съображения като вас, но разберете друго. Този инвеститор чака няколко месеца заради 
изборите, така че според мен мотива ви да сте против допускането на такива докладни е 
неоснователен е неправилен. Мен ме ръководеха същите съображения, сега се консултирах 
по-внимателно и считам, че нищо не пречи да се разгледа от компетенциите на този ОбС да 
разгледа дали трасето на кабелната линия пречи на община Дупница или не пречи. 

Затова си позволих да допусна тази докладна записка. 
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Имате думата колеги. 
Ако няма желаещи преминаваме към поименно гласуване. 
 
1. Йордан Крумов Йорданов    за 
2. Асен Георгиев Пилев    за 
3. Александър Иванов Паризов   за 
4. Виолета Генчева Инкьова   за 
5. Георги Василев Наумов    за 
6. Димитър Василев Крекманов   отсъства 
7. Емил Димитров Гущеров                         за 
8. Мария Георгиева Соколова    за 
9. Станислав Христов Павлов   против 
10. Александър Димитров Анин   против 
11. Асен Сотиров Илиев    против 
12. Бойко Олегов Христов    въздържал се 
13. Валентина Василева Караганова  въздържал се 
14. Ивайло Валериев Петров   против 
15. Първан Ангелов Дангов    против 
16. Венелин Петков Иванов    за 
17. Павел Ангелов Коларски   за 
18. Тодор Димитров Василев   за 
19. Леонид Йосифов Хаздай   за 
20. Георги Красимиров Градевски   за 
21. Иван Методиев Танев    за 
22. Миглена Йорданова Вельова   отсъства 
23. Костадин Крумов Костадинов   за 
24. Венелин Раймонд Коларов   за 
25. Георги Василев Георгиев   за 
26. Емилия Райчова Кузманова   за 
27. Иван Миланов Раков    за 
28. Вергил Георгиев Кацов    за 
29. Лорета Методиева Николова   за 
30. Пламен Петров Соколов   за 
31. Костадин Михайлов Севдин   въздържал се 
32. Георги Василев Градевски   за 
33. Йонко Йорданов Гергов    за 
  
 
Резултата от гласуването е: 
 

“ЗА”                   23 
 “ПРОТИВ”                          5 
 “ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”                        3 
 
 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.8 и т.11 и чл.27, ал.4 и ал.5 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация (ЗМСМА), чл.124а, ал.1 и ал.5, 
чл.124б и чл.125 от ЗУТ, Об.С прие 
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Р Е Ш Е Н И Е 
 
            №  27 
 
1.Одобрява задание за проектиране по чл.125 от ЗУТ на проект за Подробен 

устройствен план (ПУП) – Парцеларен план (ПП) по чл.110, ал.1, т.5 от ЗУТ за елементи на 
техническата инфраструктура извън границите на урбанизираните територии с цел 
обособяване на трасета за КЛ СрН 20 kV и КЛ НН с необходимите сервитути съгласно 
Наредба № 16 за сервитутите на енергийните обекти. Електроснабдяването е за ПИ № 
20763.16.623, ПИ № 20763.16.622 в м.“Градините” и ПИ № 20763.14.340, ПИ № 20763.14.339 
в м.“Керените” по КК и КР на землището на с.Джерман, общ.Дупница, с дължина на трасето 
1117,00 м, от които 1056 м през ПИ общинска собственост. 

2.Дава съгласие за преминаване трасето на кабелно захранване на ПИ № 20763.16.623, 
ПИ № 20763.16.622 в м.“Градините” и ПИ № 20763.14.340, ПИ № 20763.14.339 в 
м.“Керените” по КК и КР на землището на с.Джерман, общ.Дупница, както следва: 

►нови КЛ СрН 20 kV от съществуващата електропреносна мрежа от ЕП “Усойка”, 
извод “Марек” до новопроектиран БКТП в ПИ № 20763.14.340 по КК през ПИ № 
20763.14.73, № 20763.14.228 и № 20763.14.229 по КК и КР на землището на с.Джерман - 
общинска собственост, с дължина на трасето в този участък 632 м; 

►нови КЛ НН 0,4 kV от новопроектиран БКТП през ПИ № 20763.14.229, № 
20763.16.161 и № 20763.16.293 - общинска собственост, до ПИ № 20763.16.623, ПИ № 
20763.16.622 в м.“Градините” и ПИ № 20763.14.340, ПИ № 20763.14.339 в м.“Керените” по 
КК и КР на землището на с.Джерман, общ.Дупница, с дължина на трасето в този участък 424 
м. 

3.Разрешава на “ГЛАВБОЛГАРСТРОЙ ХОЛДИНГ” АД, ЕИК 175020797, 
представлявано от Светослав Любомиров – Изпълнителен директор, да възложи 
изработването на проект за Подробен устройствен план (ПУП) – Парцеларен план (ПП) по 
чл.110, ал.1, т.5 от ЗУТ за елементи на техническата инфраструктура извън границите на 
урбанизираните територии с цел обособяване на трасета за КЛ СрН 20 kV и КЛ НН с 
необходимите сервитути съгласно Наредба № 16 за сервитутите на енергийните обекти. 
Електроснабдяването е за ПИ № 20763.16.623, ПИ № 20763.16.622 в м.“Градините” и ПИ № 
20763.14.340, ПИ № 20763.14.339 в м.“Керените” по КК и КР на землището на с.Джерман, 
общ.Дупница, с дължина на трасето 1117,00 м, от които 1056 м през ПИ общинска 
собственост. 

При изготвянето на проекта да бъдат спазени общите правила на ЗУТ, изискванията 
на Наредба № 7 от 22.12.2003 год. за правила и нормативи за устройство на отделните видове 
територии и устройствени зони, Наредба № 8 от 14.06.2001 год. за обема и съдържанието на 
устройствените схеми и планове и Наредба № 16 от 09.06.2004 год. за  сервитути  на 
енергийните обекти.   

Съгласно чл.128, ал.6 от ЗУТ проекта да бъде съгласуван по реда на чл.127, ал.2 от 
ЗУТ с ВИВАКОМ “БТК”АД, “Кабел Сат-Запад” ООД, АПИ и “ЧЕЗ Електро България” АД 
преди внасяне в община Дупница за процедиране.   

Решението да бъде разгласено с обявление при спазване изискванията на                        
чл.124б, ал.2 от ЗУТ.  

 
 
***   ***   ***   ***   ***  *** 
 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Имате думата за отрицателен вот. Не искате. 
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Преминаваме към следваща точка от дневния ред. Докладна записка от инж.Методи 
Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Разрешение за изработването на проект за 
Подробен устройствен план (ПУП) – Парцеларен план (ПП) по чл.110, ал.1, т.5 от Закона за 
устройство на територията (ЗУТ), за елементи на техническата инфраструктура извън 
границите на урбанизираните територии за водоснабдяване на поземлен имот (ПИ) № 
20763.16.623, ПИ № 20763.16.622, местност (м.) “Градините” и ПИ № 20763.14.340, ПИ № 
20763.14.339, м.“Керените” по кадастралната карта (КК) и кадастралните регистри (КР) на 
землището на с.Джерман, общ.Дупница. / вх.№ 565/ 26.11.2019 г./ 

Г-н кмете заповядайте. 
 
ИНЖ. МЕТОДИ ЧИМЕВ – Кмет: 
Колеги тук говориме за водопроводно трасе. Погледнете  кога е входирано 

заявлението. Няма да влизам в лежим на нападки, но все пак коректно е когато някой иска 
нещо да реализира и сме дали ход на процедура преди време да му дадеме възможност да си 
продължи процедурата. Тук няма нищо, което е особено а пък в крайна сметка 
има…присъства и гл.архитект на община Дупница. Ако има въпроси той ще дообясни. Това 
е мотива за настояване за внасяне на докладната на тази сесия. 

Благодаря. 
 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Има ли желаещ по докладната? 
Заповядайте. 
 
Г-Н ВЕРГИЛ КАЦОВ - общ.съветник: 
Уважаеми г-н кмет, 
Уважаеми г-н председател, 
Уважаеми колеги. 
Моето изказване е по –скоро с искане за разяснение от страна на експерти, тъй като 

виждаме, че водохващането е предвидено в съществуваща водомерна шахта, където са с. 
Грамаде и с.Блажиево общ. Бобошево. Как би се отразило това нещо на водохващането, 
имайки предвид, че темата с водоснабдяването е доста чувствителна в тези села вкл. И с. 
Джерман на чието землище се предвижда инвестицията. Затова бих помолил като разяснение 
по-скоро за самите жители на населените места. Как би се отразило наличието на този обект. 

Благодаря. 
 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Благодаря. 
Точно това исках да кажа и аз. За разлика от преди, където има кабелно трасе и има 

изградена инфраструктура още когато дебатирахме допуск споменахме, че тези 4 крайпътни 
обекти ще се захранват от с. Джерман. Тогава представителите на В и К ни увериха, че на тях 
ще им се…и е записано в становището ще им се подава до 7л/сек. Или малка тръба. Но до 
там ще отведеме голяма тръба 90-ка, за да имат хидрант и после малка тръбичка навътре…и 
мен ме опасява това което казахте и вие. Помолих днес да дойде представител на В и К 
заради тази докладна, но не виждам такъв представител. Наистина ако …4 големи 
бензиностанции, 3 паркинги дръпнат сериозно количество вода това да не постави в риск 
водоснабдяването в Джерман. Те ни увериха, че няма такава опасност, но ние сме длъжни да 
се съобразиме. 

Имате думата за изказвания. Заповядайте. 
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Д-Р ПЛАМЕН СОКОЛОВ - общ.съветник: 
Захранването с вода на с. Джерман е от 2 източника за аудиторията.едното местното 

водохващане над селото предполагам г-н Пилев и г-н Чимев са уведомени за това и другото е 
вързана градската водопроводна мрежа след Тих труд със с. Джерман с ф80 тръба. 

Притеснително е много това, което ще дадем като разрешение, защото ще намали 
връзката, която е от Тих труд към Джерман подобри водоподаването в долната част на 
селото. Реално с. Джерман страда за вода. Тия хора ще излезнат като прокажени с няколко 
такива сериозни инвестиции, които са съсредоточени около тях и освен миризмите да не 
стане така да нямат и вода. 

 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Благодаря. 
Има ли други желаещи? Няма. 
Ако няма желаещи преминаваме към поименно гласуване. 
 
1. Йордан Крумов Йорданов    за 
2. Асен Георгиев Пилев    за 
3. Александър Иванов Паризов   за 
4. Виолета Генчева Инкьова   за 
5. Георги Василев Наумов    за 
6. Димитър Василев Крекманов   за 
7. Емил Димитров Гущеров                         за 
8. Мария Георгиева Соколова    за 
9. Станислав Христов Павлов   против 
10. Александър Димитров Анин   против 
11. Асен Сотиров Илиев    против 
12. Бойко Олегов Христов    против 
13. Валентина Василева Караганова  против 
14. Ивайло Валериев Петров   против 
15. Първан Ангелов Дангов    против 
16. Венелин Петков Иванов    за 
17. Павел Ангелов Коларски   за 
18. Тодор Димитров Василев   за 
19. Леонид Йосифов Хаздай   за 
20. Георги Красимиров Градевски   за 
21. Иван Методиев Танев    за 
22. Миглена Йорданова Вельова   отсъства 
23. Костадин Крумов Костадинов   за 
24. Венелин Раймонд Коларов   за 
25. Георги Василев Георгиев   за 
26. Емилия Райчова Кузманова   за 
27. Иван Миланов Раков    за 
28. Вергил Георгиев Кацов    въздържал се 
29. Лорета Методиева Николова   въздържал се 
30. Пламен Петров Соколов   въздържал се 
31. Костадин Михайлов Севдин   въздържал се 
32. Георги Василев Градевски   против 
33. Йонко Йорданов Гергов    за 
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Резултата от гласуването е: 
 

“ЗА”                   20 
 “ПРОТИВ”                          8 
 “ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”                        4 
 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал.1, т.8 и т.11 и чл.27, ал.4 и ал.5 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация (ЗМСМА), чл.124а, ал.1 и ал.5, 
чл.124б и чл.125 от ЗУТ, Об.С прие 

 
 

 
Р Е Ш Е Н И Е 

 
            №  28 
 
1.Одобрява задание за проектиране по чл.125 от ЗУТ на проект за Подробен 

устройствен план (ПУП) – Парцеларен план (ПП) по чл.110, ал.1, т.5 от ЗУТ за елементи на 
техническата инфраструктура извън границите на урбанизираните територии с цел 
обособяване на трасе за изграждане на нов водопроводен клон с необходимия сервитут, за 
водоснабдяване на ПИ № 20763.16.623, ПИ № 20763.16.622 в м.“Градините” и ПИ № 
20763.14.340, ПИ № 20763.14.339 в м.“Керените” по КК и КР на землището на с.Джерман, 
общ.Дупница, с дължина на трасето 1137,00 м, от които 1084 м през ПИ общинска 
собственост. 

2.Дава съгласие за преминаване трасето на нов водопроводен клон с необходимия 
сервитут, за водоснабдяване на ПИ № 20763.16.623, ПИ № 20763.16.622 в м.“Градините” и 
ПИ № 20763.14.340, ПИ № 20763.14.339 в м.“Керените” по КК и КР на землището на 
с.Джерман, общ.Дупница, през: ПИ № 20763.14.235 по КК, собственост на Община Дупница 
(частна общинска собственост), ПИ № 20763.14.288 по КК, собственост на Община Дупница 
(частна общинска собственост), ПИ № 20763.14.73 по КК, собственост на Община Дупница 
(частна общинска собственост), ПИ № 20763.14.216 по КК, собственост на Община Дупница 
(публична общинска собственост), ПИ № 20763.14.228 по КК, собственост на Община 
Дупница (публична общинска собственост), ПИ № 20763.14.229 по КК, собственост на 
Община Дупница (частна общинска собственост), ПИ № 20763.16.161 по КК, собственост на 
Община Дупница (публична общинска собственост) и ПИ № 20763.16.293 по КК е 
собственост на Община Дупница (публична общинска собственост), а в ПИ № 20763.16.160 
по КК, собственост на Община Дупница (публична общинска собственост) попадат само 27 
кв. м от сервитута на съоръжението. 

3.Разрешава на “ГЛАВБОЛГАРСТРОЙ ХОЛДИНГ” АД, ЕИК 175020797, 
представлявано от Светослав Любомиров – Изпълнителен директор, да възложи 
изработването на проект за Подробен устройствен план (ПУП) – Парцеларен план (ПП) по 
чл.110, ал.1, т.5 от ЗУТ за елементи на техническата инфраструктура извън границите на 
урбанизираните територии с цел обособяване на трасе за изграждане на нов водопроводен 
клон с необходимия сервитут, за водоснабдяване на ПИ № 20763.16.623, ПИ № 20763.16.622 
в м.“Градините” и ПИ № 20763.14.340, ПИ № 20763.14.339 в м.“Керените” по КК и КР на 
землището на с.Джерман, общ.Дупница, с дължина на трасето 1137,00 м, от които 1084 м 
през ПИ общинска собственост. 

При изготвянето на проекта да бъдат спазени общите правила на ЗУТ, изискванията 
на Наредба № 7 от 22.12.2003 год. за правила и нормативи за устройство на отделните видове 
територии и устройствени зони, Наредба № 8 от 14.06.2001 год. за обема и съдържанието на 



35 
 

устройствените схеми и планове и Наредба № 8 от 28.07.1999 год. за  правила и норми за 
разполагане на технически проводи и съоръжения в населени места.   

Съгласно чл.128, ал.6 от ЗУТ проекта да бъде съгласуван по реда на чл.127, ал.2 от 
ЗУТ с ВИВАКОМ “БТК”АД, “Кабел Сат-Запад” ООД, АПИ и “ЧЕЗ Електро България” АД 
преди внасяне в община Дупница за процедиране.   

Решението да бъде разгласено с обявление при спазване изискванията на                        
чл.124б, ал.2 от ЗУТ.  

 
 
***   ***   ***   ***   ***  *** 
 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Преминаваме към следваща точка от дневния ред. Докладна записка от инж.Методи 

Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Разрешение за изработването на проект за 
Подробен устройствен план - План за застрояване (ПЗ) по чл. 9, ал. 2 от Закона за устройство 
на територията (ЗУТ) за промяна предназначението на земеделска земя за неземеделски 
нужди в обхвата на поземлен имот с идентификатор № 04654.5.119 по КК на с. Блатино, 
м.„До селото”, общ. Дупница. / вх.№ 566/ 26.11.2019 г./ 

Заповядайте г-н Чимев. 
 
ИНЖ. МЕТОДИ ЧИМЕВ – Кмет: 
Желанието на собственика въз основа на който е входирана докладна е за промяна 

предназначението на земеделска земя за неземеделски нужди съгласно закона за опазване на 
земеделската земя и съпътстващи го нормативни документи с цел изграждане на сграда с 
жилищно предназначение. 

Благодаря ви. 
 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Благодаря. 
Колеги имате думата за въпроси ако желаете. Видно от докладната е, че се касае за 

намерение за жилищна сграда, която е залепена за границата на селото, но се намира на 
земеделска земя.ако сега се отреди за жилищни нужди после не могат да се правят 
промишлени и обратното. Личното ми мнение, че намерението не пречи върху развитието на 
автокъщите и т.н.това е мое мнение. 

 
Ако няма желаещи преминаваме към поименно гласуване. 
 
1. Йордан Крумов Йорданов    за 
2. Асен Георгиев Пилев    за 
3. Александър Иванов Паризов   за 
4. Виолета Генчева Инкьова   за 
5. Георги Василев Наумов    за 
6. Димитър Василев Крекманов   за 
7. Емил Димитров Гущеров                         отсъства 
8. Мария Георгиева Соколова    за 
9. Станислав Христов Павлов   въздържал се 
10. Александър Димитров Анин   отсъства 
11. Асен Сотиров Илиев    въздържал се 
12. Бойко Олегов Христов    въздържал се 
13. Валентина Василева Караганова  въздържал се 
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14. Ивайло Валериев Петров   въздържал се 
15. Първан Ангелов Дангов    въздържал се 
16. Венелин Петков Иванов    за 
17. Павел Ангелов Коларски   за 
18. Тодор Димитров Василев   за 
19. Леонид Йосифов Хаздай   за 
20. Георги Красимиров Градевски   за 
21. Иван Методиев Танев    за 
22. Миглена Йорданова Вельова   отсъства 
23. Костадин Крумов Костадинов   за 
24. Венелин Раймонд Коларов   за 
25. Георги Василев Георгиев   за 
26. Емилия Райчова Кузманова   отсъства 
27. Иван Миланов Раков    за 
28. Вергил Георгиев Кацов    за 
29. Лорета Методиева Николова   за 
30. Пламен Петров Соколов   за 
31. Костадин Михайлов Севдин   за 
32. Георги Василев Градевски   за 
33. Йонко Йорданов Гергов    за 
  
 
Резултата от гласуването е: 
 

“ЗА”                   23 
 “ПРОТИВ”                          няма 
 “ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”                        6 
 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал. 1, т. 8 и т. 11 и чл. 27, ал. 4 и ал.5 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация (ЗМСМА), чл. 124а, ал. 1 и ал. 5, 
чл. 124б и чл. 125 от Закона за устройство на територията, Об.С прие 

 
 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
 
            №  29 
 
1.Одобрява задание за проектиране по чл. 125 от ЗУТ на проект за Подробен 

устройствен план (ПУП) - План за застрояване (ПЗ) по чл. 9, ал. 2 от ЗУТ на поземлен имот с 
идентификатор № 04354.5.119 по КК на с. Блатино, м. «До селото» за промяна 
предназначението на земеделска земя за неземеделски нужди, съгласно Закона за опазване на 
земеделската земя и съпътстващите го нормативни документи, за устройване на обект с 
жилищно предназначение „Сграда на основното застрояване с жилищно предназначение 
малка по височина (Н до 10м)”.  

2.Разрешава на Ваня Михайлова Тодорова, собственик, съгласно Нотариален акт за 
покупко-продажба на недвижим имот № 141, т. ІІ, н.д.№ 552/27.04.1995 год., да възложи 
изработването на проект за Подробен устройствен план - План за застрояване (ПЗ) по чл. 9, 
ал. 2 от Закона за устройство на територията (ЗУТ) за промяна предназначението на 
земеделска земя за неземеделски нужди на поземлен имот с идентификатор №04354.5.119 по 



37 
 

КК на с. Блатино, м. «До селото», съответстващ на обхвата и съдържанието на одобреното 
задание. 

При изготвянето на проекта да бъдат спазени общите правила на ЗУТ, изискванията 
на Наредба № 7 от 22.12.2003 год. за правила и нормативи за устройство на отделните видове 
територии и устройствени зони и Наредба № 8 от 14.06.2001 год. за обема и съдържанието на 
устройствените схеми и планове. 

Съгласно чл. 128, ал. 6 от ЗУТ проекта да бъде съгласуван по реда на чл. 127, ал. 2 от 
ЗУТ с Регионална здравна инспекция – Кюстендил, РИОСВ-Перник, Басейнова дирекция 
Западнобеломорски район-Благоевград, ВИВАКОМ “БТК”АД, “Кабел Сат-Запад” ООД, 
“Напоителни системи” ЕАД клон “Струма-Места” Дупница, “ЧЕЗ Електро България” АД и 
“ВиК-Дупница” ЕООД преди внасяне в община Дупница за процедиране.   

Решението да бъде разгласено с обявление при спазване изискванията на                        
чл. 124б, ал. 2 от ЗУТ.  

 
 
***   ***   ***   ***   ***  *** 
 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Преминаваме към следваща точка от дневния ред. Докладна записка от инж.Методи 

Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Приемане на решение за определяне на начална 
месечна наемна цена на част от имот – частна общинска собственост, находящ се в гр. 
Дупница, ул. “Отец Паисий” № 2. / вх.№ 585/ 03.12.2019 г./ 

Заповядайте г-н Чимев. 
 
ИНЖ. МЕТОДИ ЧИМЕВ – Кмет: 
Благодаря ви. 
Поради изтичане срок на договора и необходимост от провеждане на нова процедура 

е повода за входиране на тази докладна. Става въпрос за стартиране процедура за отдаване 
на част от имот в частна общинска собственост. 

Благодаря ви. 
 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Благодаря. 
Колеги имате думата за изказвания и въпроси. 
Ако няма желаещи преминаваме към поименно гласуване. 
 
1. Йордан Крумов Йорданов    за 
2. Асен Георгиев Пилев    за 
3. Александър Иванов Паризов   за 
4. Виолета Генчева Инкьова   за 
5. Георги Василев Наумов    за 
6. Димитър Василев Крекманов   за 
7. Емил Димитров Гущеров                         отсъства 
8. Мария Георгиева Соколова    за 
9. Станислав Христов Павлов   отсъства 
10. Александър Димитров Анин   отсъства 
11. Асен Сотиров Илиев    за 
12. Бойко Олегов Христов    за 
13. Валентина Василева Караганова  за 
14. Ивайло Валериев Петров   за 
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15. Първан Ангелов Дангов    за 
16. Венелин Петков Иванов    за 
17. Павел Ангелов Коларски   за 
18. Тодор Димитров Василев   за 
19. Леонид Йосифов Хаздай   за 
20. Георги Красимиров Градевски   за 
21. Иван Методиев Танев    за 
22. Миглена Йорданова Вельова   отсъства 
23. Костадин Крумов Костадинов   за 
24. Венелин Раймонд Коларов   за 
25. Георги Василев Георгиев   за 
26. Емилия Райчова Кузманова   за 
27. Иван Миланов Раков    за 
28. Вергил Георгиев Кацов    за 
29. Лорета Методиева Николова   за 
30. Пламен Петров Соколов   за 
31. Костадин Михайлов Севдин   за 
32. Георги Василев Градевски   за 
33. Йонко Йорданов Гергов    за 
  
 
Резултата от гласуването е: 
 

“ЗА”                   29 
 “ПРОТИВ”                          няма 
 “ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”                        няма 
 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 14, ал. 8 от Закона за общинската собственост и чл. 21, ал. 

1, т. 8 и т. 12 от Закона за местното самоуправление и местната администрация и във 
връзка с чл. 27, ал. 4 и ал. 5 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл. 8, ал. 9 от Закона за общинската собственост, Об.С прие 

 
 

 
Р Е Ш Е Н И Е 

 
            №  30 
 

1. Общински съвет Дупница допълва Програмата за управление и разпореждане с 
имоти общинска собственост в Община Дупница за 2019 год. в част ІІІ, т.А „ Имоти, които 
Община Дупница има намерение да предостави под наем”, със следният имот: 
               - Част от поземлен имот, представляващ терени, находящи се в гр. Дупница, ул. 
“Отец Паисий” № 2, кв. 52 по регулационния план на гр. Дупница, УПИ I – за транспортна 
болница, имот с идентификатор 68789.608.426 по КК на гр. Дупница, във връзка със скица на 
поземлен имот № 15-670358/24.07.2019 г., издадена от служба по геодезия, картография и 
кадастър – гр. Кюстендил и АОС № 4656/10.05.2017 г. – частна общинска собственост, за 
поставяне на 3 /три/ броя вендинг машини тип “кафе-автомат”, всяка от които е с площ от 1 
кв.м., със следното местоположение: 

• Кафе-автомати  №1 и № 2 – находящи се на партерния етаж преди 
стълбите и асансьора; 
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• Кафе-автомат № 3 – находящ се на площадката на втори етаж, до входа на 
„Първо вътрешно отделение“; 

 
            2. Общински съвет Дупница взема решение за определяне на началната месечна 
наемна цена в размер на 50.00 лв. /петдесет лева/ за всеки един от кафе-автоматите /върху 
цената не се дължи ДДС/, разположени в част от поземлен имот, представляващ терени, 
находящи се в гр. Дупница, ул. “Отец Паисий” № 2, кв. 52 по регулационния план на гр. 
Дупница, УПИ I – за транспортна болница, имот с идентификатор 68789.608.426 по КК на гр. 
Дупница, във връзка със скица на поземлен имот № 15-670358/24.07.2019 г., издадена от 
служба по геодезия, картография и кадастър – гр. Кюстендил и АОС № 4656/10.05.2017 г. – 
частна общинска собственост, за поставяне на 3 /три/ броя вендинг машини тип “кафе-
автомат”, всяка от които е с площ от 1 кв.м., със следното местоположение: 

• Кафе-автомати  №1 и № 2 – находящи се на партерния етаж преди 
стълбите и асансьора; 

• Кафе-автомат № 3 – находящ се на площадката на втори етаж, до входа на 
„Първо вътрешно отделение“; 
 

 
***   ***   ***   ***   ***  *** 
 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Преминаваме към следваща точка от дневния ред. Докладна записка от инж.Методи 

Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Приемане на решение за определяне на начална 
месечна наемна цена на част от имот – частна общинска собственост, находящ се в гр. 
Дупница, ул. “Свети Георги” № 2. / вх.№ 586/ 03.12.2019 г./ 

Заповядайте г-н Чимев. 
 
ИНЖ. МЕТОДИ ЧИМЕВ – Кмет: 
Благодаря ви. 
Относно Приемане на решение за определяне на начална месечна наемна цена. Ако ви 

прави впечатление предната беше за транспортна, тази е за МБАЛ на Св.Георги. имайки 
предвид, че сградите са общински, че ползвателите на които изтича срока трябва да влязат 
във взаимоотношения с общината. Това е подтекста на тези докладни. 

Благодаря ви. 
 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Благодаря. 
Колеги имате думата за изказвания и въпроси. 
Ако няма желаещи преминаваме към поименно гласуване. 
 
1. Йордан Крумов Йорданов    за 
2. Асен Георгиев Пилев    за 
3. Александър Иванов Паризов   за 
4. Виолета Генчева Инкьова   за 
5. Георги Василев Наумов    за 
6. Димитър Василев Крекманов   за 
7. Емил Димитров Гущеров                         отсъства 
8. Мария Георгиева Соколова    за 
9. Станислав Христов Павлов   за 



40 
 

10. Александър Димитров Анин   отсъства 
11. Асен Сотиров Илиев    за 
12. Бойко Олегов Христов    за 
13. Валентина Василева Караганова  за 
14. Ивайло Валериев Петров   за 
15. Първан Ангелов Дангов    за 
16. Венелин Петков Иванов    за 
17. Павел Ангелов Коларски   за 
18. Тодор Димитров Василев   за 
19. Леонид Йосифов Хаздай   за 
20. Георги Красимиров Градевски   за 
21. Иван Методиев Танев    за 
22. Миглена Йорданова Вельова   отсъства 
23. Костадин Крумов Костадинов   за 
24. Венелин Раймонд Коларов   за 
25. Георги Василев Георгиев   за 
26. Емилия Райчова Кузманова   за 
27. Иван Миланов Раков    за 
28. Вергил Георгиев Кацов    за 
29. Лорета Методиева Николова   за 
30. Пламен Петров Соколов   за 
31. Костадин Михайлов Севдин   за 
32. Георги Василев Градевски   за 
33. Йонко Йорданов Гергов    за 
  
 
Резултата от гласуването е: 
 

“ЗА”                   30 
 “ПРОТИВ”                          няма 
 “ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”                        няма 
 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 14, ал. 8 от Закона за общинската собственост и чл. 21, ал. 

1, т. 8 и т. 12 от Закона за местното самоуправление и местната администрация и във 
връзка с чл. 27, ал. 4 и ал. 5 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, чл. 8, ал. 9 от Закона за общинската собственост, Об.С прие 

 
 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
 
            №  31 
 

1. Общински съвет Дупница допълва Програмата за управление и разпореждане с 
имоти общинска собственост в Община Дупница за 2019 год. в част ІІІ, т.А „ Имоти, които 
Община Дупница има намерение да предостави под наем”, със следният имот: 
               - Част от поземлен имот, представляващ терени, находящи се в гр. Дупница, ул. 
“Свети Георги” № 2, кв. 95 по регулационния план на гр. Дупница, парцел IV – за болница, 
имот с идентификатор 68789.16.468 по КК на гр. Дупница, във връзка със скица на поземлен 
имот № 15-669954/24.07.2019 г., издадена от служба по геодезия, картография и кадастър – 
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гр. Кюстендил и АОС № 621/25.07.2001 г. – частна общинска собственост, за поставяне на 3 
/три/ броя вендинг машини тип “кафе-автомат”, всяка от които е с площ от 1 кв.м. и имат 
следното местоположение: 

• Кафе-автомати №1 и № 2 – находящи се във фоайето на Хирургичен блок, 
в посока „Спешен център“, до входа на спешен кабинет; 

• Кафе-автомат № 3 – находящ се в двора на болничното заведение, до 
административната сграда и входа на сградата, в която се помещава 
„ТЕЛК“;             

 
              2. Общински съвет Дупница взема решение за определяне на началната месечна 
наемна цена в размер на 50.00 лв. /петдесет лева/ за всеки един от кафе-автоматите /върху 
цената не се дължи ДДС/, разположени в част от поземлен имот, представляващ терени, 
находящи се в гр. Дупница, ул. “Свети Георги” № 2, кв. 95 по регулационния план на гр. 
Дупница, парцел IV – за болница, имот с идентификатор 68789.16.468 по КК на гр. Дупница, 
във връзка със скица на поземлен имот № 15-669954/24.07.2019 г., издадена от служба по 
геодезия, картография и кадастър – гр. Кюстендил и АОС № 621/25.07.2001 г. – частна 
общинска собственост, за поставяне на 3 /три/ броя вендинг машини тип “кафе-автомат”, 
всяка от които е с площ от 1 кв.м. и имат следното местоположение: 

• Кафе-автомати №1 и № 2 – находящи се във фоайето на Хирургичен блок, 
в посока „Спешен център“, до входа на спешен кабинет; 

• Кафе-автомат № 3 – находящ се в двора на болничното заведение, до 
административната сграда и входа на сградата, в която се помещава 
„ТЕЛК“;  

 
 
***   ***   ***   ***   ***  *** 
 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Преминаваме към следваща точка от дневния ред. Докладна записка от инж.Методи 

Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Разрешение за изработването на проект за 
Подробен устройствен план - План за застрояване (ПЗ) по чл.9, ал.2 от Закона за устройство 
на територията (ЗУТ) за промяна предназначението на земеделска земя за неземеделски 
нужди в обхвата на поземлен имот (ПИ) с идентификатор № 20763.16.162 по кадастралната 
карта (КК) на с.Джерман, м.„Градините”, общ.Дупница. / вх.№ 589/ 04.12.2019 г./ 

Заповядайте г-н Чимев. 
 
ИНЖ. МЕТОДИ ЧИМЕВ – Кмет: 
Благодаря ви. 
Докладната е относно Разрешение за изработването на проект за Подробен 

устройствен план за промяна предназначението на земеделска земя за неземеделски нужди с 
цел изграждане на бензиностанция. 

Благодаря ви. 
 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Благодаря. 
Колеги имате думата за изказвания и въпроси. 
Уважаеми колеги, когато разглеждахме докладната ми направи впечатление 

агромеханизация Беласица иска да прави бензиностанция с LPG колонки, търговски обект и 
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паркинг. Съседно на един от имотите, които гласувахме преди малко. Става 5 обект. Какво 
ще се случва оттук натам с тази територия.доста въпроси създава това предложение. Те 
залагат, че ще взимат вода от водопровода на Главболгар, който още не е изграден и ток и 
т.н. въобще доста са неяснотите. 

Арх. Петкова ще ви помоля, защото тука …там сме дали вече разрешение тук 
предстои да дадеме разрешение така, че ще помоля за повече информация. 

 
АРХ. СЛАВКА ПЕТКОВА – Гл.архитект: 
Това е бивш имот на Главболгарстрой. Първоначално и петте трябваше да минат като 

процедура за промяна на предназначението, но този се забави. Явно техните инвестиционни 
намерения се промениха и те го продадоха. Това предложение беше тяхно още в началото. И 
на мен ми направи впечатление, че ще взимат вода от този новия, който ще се прави. За 
количествата вода не мога да отговоря. 

 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
В крайна сметка представяме си, че вече сме разрешили и е изграден търговски обект 

отляво и друг отдясно. Това означава ли, че разрешаваме да се изгради още един преди този 
или след него. Това е смисъла на докладната нали? 

 
 АРХ. СЛАВКА ПЕТКОВА – Гл.архитект: 
Да. 
 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Благодаря. 
Имате думата колеги. 
Уважаеми г-н кмете, 
Уважаеми колеги. Аз винаги съм искал и съм бил най-големия стожер инвеститорите 

да получават максимално зелена светлина и бързина в работата на администрацията и съвета. 
В случая считам, че наистина тази докладна следва да бъде разгледана по-внимателно в ПК 
по ТСУ. Тука се касае за развитието на целия район. Сега какво ще се случи, ще се 
преотреждат имот след имот и ще бъкат бензиностанция след бензиностанция. Нека е така 
ако прецени ОбС и комисията. 

С две думи моето предложение е докладната да бъде отложена за следващата редовна 
сесия. Моите уважения към инвеститорите, но те така и така са се забавили ще издържат още 
1 месец, за да може ПК по ТСУ внимателно да анализира ситуацията. Дотогава, аз отправям 
моята критика към управителя на В и К, изрично го предупредих да има представител на В и 
К, който да каже по този въпрос. 

Правя процедурно предложение докладната да бъде отложена за следваща сесия на 
ОбС. 

Който е „за“   предложението, което направих да бъде отложена за следваща сесия, 
моля да гласува. 

Гласува се. 
Гласували: 
 

“ ЗА “                 23 
“ ПРОТИВ “                        5 

 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “                       2 
 
Приема се. 
Заповядайте. 
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Д-Р ПЛАМЕН СОКОЛОВ - общ.съветник: 
Отстрани имам усещането, че има двоен стандарт г-н Чимев. Когато има намерение за 

инвестиция или хората едните са стигнали до някой и са се отчели, другите не са могли да 
стигнат и не са се отчели. Така отстрани като го гледам не ми е о,кей. Г-н Чимев ще си 
позволя, това което споделихме отвън пред залата да го кажа загърбването, което е 
демонстрирано от седящия да вас човек означава по-скоро за аудиторията едва ли не, че 
тичаме в две различни посоки председател и кмет. Според мен не трябва да е така. 

 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Благодаря. 
Заповядайте арх. Пилев. 
 
АРХ. АСЕН ПИЛЕВ - общ.съветник: 
С две думи да обясня, защо гласувах против. Аз имам предвид, че по-добре беше да 

допуснем докладната и да изработи ПУП, за да имаме основа на който да коментираме, 
отколкото да разсъждаваме върху хипотетични въпроси които са решени в този ПУП. 
Забележете какво пише в докладната. Разрешава изработването на ПУП. Тепърва има да се 
изработва плана, да докаже възможности за захранване с ток, с вода, което би било добър 
материал за разсъждение. Сега ща работиме малко със затворени очи, но и това е възможен 
подход, който избрахте. 

 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Благодаря. 
Заповядайте г-н кмете. 
 
ИНЖ. МЕТОДИ ЧИМЕВ – Кмет: 
Благодаря на арх. Пилев. 
Точния прочит на ситуацията е това. Не знам защо г-н Костадинов защо еднозначно 

прецени, че ако едното могло, другото не може. От другата страна имахме вече изработен 
ПУП и дадохме възможност за трасе а тук го нямаме.  Тук тепърва ще бъде изграден. Тук 
сега спряхте процедура за преотреждане. Всички въпроси, които касаеха тези притеснения са 
тепърва обект на изясняване. 

Колеги, хубаво е от време на време наистина да внимаваме. 
 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Благодаря. 
Ще повторя мотивите с които казах. 
Арх. Пилев единствения път в който ОбС гледа по същество, въобще дали е 

целесъобразно да се преотреди. Това е смисъла, това е смисъла на гласуването. ОбС не гледа 
законността не гледа документацията смисъла на нашето гласуване е да кажеме да там може 
да има автокъща, или да там ще има жилищен блок. Ако сега гласувахме предложението, ние 
този ОбС няма ход, с който да спре осъществяването на тази инициатива. 

Аз не съм казал да не се гласува г-н кмете, аз казах да се отложи. Освен 
многобройните неясноти чисто политически, обществено за този град какво ще се случи. 

Второто това са различни фирми. Ще има бензиностанция до бензиностанция. Това е 
смисъла на гласуването на ОбС. Затова преди казах гласуваме къща и тази къща е 
целесъобразна. Ако тая къща беше насред автокъщите не могат да се направят други 
автокъщи. Сега идва фирма, която няма откъде да вземе вода, ток и затова се бърза. Считам, 
че постъпихме правилно като я отложихме да се разгледа… 
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ИНЖ. МЕТОДИ ЧИМЕВ – Кмет: 
Аз бих приел поради липса на комисия по ТСУ всички докладни да бъдат спряни и да 

бъдат анализирани и коментирани. 
Сега да си играеме коя е по-целесъобразна… 
Благодаря ви. 
 
***   ***   ***   ***   ***  *** 
 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Преминаваме към следваща точка от дневния ред. Докладна записка от инж.Методи 

Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Приемане на План за защита при бедствия на 
Община Дупница. / вх.№ 605/ 12.12.2019 г./ 

Заповядайте г-н Чимев. 
 
ИНЖ. МЕТОДИ ЧИМЕВ – Кмет: 
Благодаря ви. 
Колеги, докладната е относно Приемане на План за защита при бедствия на Община 

Дупница. В мотивите е разписано. С плановете задължително се определят опасности и 
рискове при бедствия, мерки за предотвратяване или намаляване риска от бедствия, мерки за 
защита на населението. Това е подтекста за разработването на този плани за предлагане на 
ОбС за неговото приемане. 

 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Благодаря. 
Имате думата за изказвания. 
Заповядайте. 
 
Г-ЖА ВАЛЕНТИНА КАРАГАНОВА - общ.съветник: 
Уважаеми г-н кмет, 
Уважаеми г-н председател, 
Колеги. 
Използвам внасянето на тази докладна, знам колко е важен План за защита при 

бедствия и аварии. Имам следния въпрос. Тъй като за мен лично сме на ръба на екологична 
катастрофа в предвид качеството на атмосферния въздух искам да попитам г-н кмета има ли 
общинското ръководство ясна визия и набелязани цели за справяне с този проблем. Аз си 
давам сметка колко голям е той не само за Дупница, за цялата страна. Кое звено в общината 
отговаря за това? Има ли издадена заповед, която да предвижда налагането на санкции за 
изгаряне на нерегламентирани отпадъци и дали до момента са налагани такива? 

Благодаря. 
 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Благодаря. 
Заповядайте. 
 
ИНЖ. МЕТОДИ ЧИМЕВ – Кмет: 
Ако трябва да говоря по плана бих желал да дам думата на колегите, които са го 

изработили. По повод ситуацията за замърсяване е обект на коментар последните дни. Факт 
е, че има проблем. Това, което сме направили е на база на замерване от последните 10 дни 
изходните данни да бъдат предоставени на РИОСВ Перник с единствен въпрос на какво се 
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дължат. Виновните за това замърсяване да бъдат санкционирани. По наредба е разписано 
какви са санкциите. 

Благодаря. 
 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Благодаря. 
Има ли други желаещи за изказване? 
Ако няма пристъпваме към гласуване с вдигане на ръка. 
Който е  „за“   предложеното проекто решение, моля да гласува. 
Гласува се. 
Гласували: 
 

“ ЗА “                 30 
“ ПРОТИВ “                        няма 

 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “                       няма 
 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 9, ал. 11 от ЗЗБ  във връзка с чл.21, ал.1, т.12 и т.23 от 

ЗМСМА, Об.С прие 
 

 
Р Е Ш Е Н И Е 

 
            №  32 
 

Общински съвет - Дупница, приема План за защита при бедствия на Oбщина 
Дупница.   

       
            Приложение:План за защита при бедствия на Община Дупница. 

 
 
***   ***   ***   ***   ***  *** 
 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Преминаваме към първата извънредна докладна  от дневния ред. Докладна записка от 

инж.Костадин Костадинов – Председател на Общински съвет Дупница, относно Определяне 
на възнаграждението на Заместник – председателя на Общинския съвет Дупница. / вх.№ 620/ 
19.12.2019 г./ 

/ чете проекта за решение / 
Зам.председателя си има своите задължения, които са описани в Правилника. 

Предлагам неговото възнаграждение да е малко над възнаграждението на обикновения 
общ.съветник. досега нямаме такава практика, затова се налага с извънредно решение да се 
гласува. 

Имате думата. 
Заповядайте. 
 
Г-Н СТАНИСЛАВ ПАВЛОВ - общ.съветник: 
Благодаря. 
Ще изляза с конкретно предложение. Размера на заплатата на зам.председателя се 

формира на база 60/100 от СБРЗ на ОА. 
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Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Г-н Павлов, той и сега получава съгласна Правилника 60/100, обаче  не винаги ПК по 

КОНПИ има заседание и той ще получава 30% от…за участие в сесия. Г-н Гергов не може да 
получи вторите 30%, които получавате всички вие. Затова е тази докладна. Иначе всички 
получаваме ако сме редовни 60% от  СБРЗ на ОА. 

Вие искате да кажете да не получава нищо различно. Г-н Гергов не участва в друга 
постоянна комисия, защото е зам.председател и така съгласно Правилника ще получава само  
30%. За да изчистиме това нещо трябваше или да го впишеме в Правилника или да го 
направиме с отделна докладна. Предпочетох с отделна докладна.  

Имате думата за изказвания. 
Г-н Павлов вие направихте предложение, което следва да бъде гласувано. Аз ви 

обясних някои мотиви. Приканвам ви да оттеглите вашето предложение с мотива, че… 
Ще бъда принуден да подложа вашето предложение на гласуване. Добре. 
Постъпило е предложение от Станислав Павлов за промяна от 70 на 60%. 
Който е  „за“   , моля да гласува. 
Гласува се. 
Гласували: 
 

“ ЗА “                 7 
“ ПРОТИВ “                        14 

 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “                       5 
 
Не се приема. 
/ обаждане от залата / 
/ г-н Павлов – общ.съветник – Предложение за прегласуване / 
 
Постъпило е предложение за прегласуване. 
Който е  „за“  предложението на г-н Павлов , моля да гласува. 
Гласува се. 
Гласували: 
 

“ ЗА “                 8 
“ ПРОТИВ “                        16 

 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “                       8 
 
Обяснение на отрицателен вот. 
Заповядайте. 
 
Д-Р ПЛАМЕН СОКОЛОВ - общ.съветник: 
Има определени стойности в живота. Едните измерват стойността във финикийски 

знаци, другите я измерват в това да стоят на някакъв подиум. Би трябвало стоенето на 
подиума също да има цена. 

 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Благодаря. 
Уважаеми колеги пристъпваме към гласуване на докладната като цяло. 
Който е  „за“  предложения проект за решение , моля да гласува. 
Гласува се. 
Гласували: 
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“ ЗА “                18 
“ ПРОТИВ “                        5 

 “ ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ “                       6 
 
 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 34, ал. 2, т. 2 от ЗМСМА, във връзка с чл. 34, ал. 1 от 

ЗМСМА, Об.С прие 
 

 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
 
            №  33 
 
1. Общински съвет Дупница определя месечно възнаграждение на Заместник – 

председателя на Общински съвет Дупница  за участието му в заседанията на Общински съвет 
и на неговите комисии, в размер на 70 на сто от средната брутна работна заплата на 
общинската администрация за съответния месец. 
 2. Определеното възнаграждение по т. 1 от решението се изплаща от датата на избора 
на Заместник – председателя до датата на прекратяване на правомощията му. 

 
 
***   ***   ***   ***   ***  *** 
 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Преминаваме към последната точка от дневния ред. Докладна записка от инж.Методи 

Чимев – Кмет на Община Дупница, относно Разрешение за изработването на проект за 
Подробен устройствен план - План за застрояване (ПЗ) по чл. 9, ал. 2 от Закона за устройство 
на територията (ЗУТ) за промяна предназначението на земеделска земя за неземеделски 
нужди в обхвата на поземлен имот № 87727.27.6 по КК на с. Яхиново, м.„Полето”, общ. 
Дупница. / вх.№ 621/ 19.12.2019 г./ 

Заповядайте. 
 
ИНЖ. МЕТОДИ ЧИМЕВ – Кмет: 
Благодаря ви. 
Колеги, последната докладна е относно Разрешение за изработването на проект за 

Подробен устройствен план за промяна предназначението на земеделска земя в неземеделска 
такава. Тук влизам в един много сериозен вътрешен проблем. Дали да предоставя на 
председателя да прецени, имайки предвид, че пак касае изработване на ПУП за промяна 
предназначението. Няма да му направя това удоволствие да я оттегля. Ще го оставя сам да 
прецени. 

 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Имате думата за изказвания. 
Заповядайте. 
 
Г-Н ЕМИЛ ГУЩЕРОВ - общ.съветник: 
Уважаеми колеги, 
Г-н кмете. 
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Тъй като в общественото пространство и покрай друг такъв казус с оглед инвестиции 
в землището на с. Яхиново. С оглед по-добрата информираност както на гражданите на 
общината така и на нашити съселяни от Яхиново искам да отправя питане към гл. архитект 
на общината. Къде точно се намира това място? Подробности относно дейността, която 
предстои да се развива в този обект. 

 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Благодаря. 
 
АРХ. ПЕТКОВА – ГЛ. архитект: 
Това се намира до регулацията на Дупница нищо, че е землище Яхиново по 

кадастралната карта. Балканфарма е в кадастралната карта на Яхиново, иначе е в регулацията 
на Дупница. Това се намира както е четвъртокласния път за Яхиново навътре се влиза към 
имотите. Там има много други такива предприятия. Възложителя се занимава с изработка на 
…такива огромни…за метални изделия просто към ПУП…ние нямаме право да изискваме 
технология. Тези данни ги предоставя към РИОСВ, където са дали становище, че тази 
дейност може да се развива там при определени условия и след това този ПУП постъпва пак 
при тях. Водят кореспонденция с РЗИ, Басейнова дирекция за да излязат със становище 
относно дали има вредни въздействия върху вода, въздух и т.н.  

Това се намира почти в района на Балканфарма.  
 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Благодаря. 
Има ли други въпроси? 
Заповядайте. 
 
АРХ. АСЕН ПИЛЕВ - общ.съветник: 
Като защита на предложението искам да кажа, че района се намира в чисто 

промишлена зона. Нямаме жилищни територии, които трябва да защитаваме. Това са 
терените на бившия арматурен двор на Стройрайон и Бетоновия център и имаме основание 
да дадем ход на докладната. 

 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
Благодаря. 
Има ли други желаещи за изказвания? 
Ако няма желаещи преминаваме към поименно гласуване. 
 
1. Йордан Крумов Йорданов    за 
2. Асен Георгиев Пилев    за 
3. Александър Иванов Паризов   за 
4. Виолета Генчева Инкьова   за 
5. Георги Василев Наумов    за 
6. Димитър Василев Крекманов   за 
7. Емил Димитров Гущеров                         за 
8. Мария Георгиева Соколова    за 
9. Станислав Христов Павлов   против 
10. Александър Димитров Анин   против 
11. Асен Сотиров Илиев    против 
12. Бойко Олегов Христов    въздържал се 
13. Валентина Василева Караганова  въздържал се 
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14. Ивайло Валериев Петров   въздържал се 
15. Първан Ангелов Дангов    против 
16. Венелин Петков Иванов    за 
17. Павел Ангелов Коларски   за 
18. Тодор Димитров Василев   за 
19. Леонид Йосифов Хаздай   за 
20. Георги Красимиров Градевски   за 
21. Иван Методиев Танев    отсъства 
22. Миглена Йорданова Вельова   отсъства 
23. Костадин Крумов Костадинов   за 
24. Венелин Раймонд Коларов   за 
25. Георги Василев Георгиев   за 
26. Емилия Райчова Кузманова   за 
27. Иван Миланов Раков    за 
28. Вергил Георгиев Кацов    за 
29. Лорета Методиева Николова   за 
30. Пламен Петров Соколов   отсъства 
31. Костадин Михайлов Севдин   въздържал се 
32. Георги Василев Градевски   за 
33. Йонко Йорданов Гергов    за 
  
 
Резултата от гласуването е: 
 

“ЗА”                   22 
 “ПРОТИВ”                          4 
 “ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ”                        4 
 
НА ОСНОВАНИЕ: Чл. 21, ал. 1, т. 8 и т. 11 и чл. 27, ал. 4 и ал. 5 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация, чл. 124а, ал. 1 и ал. 5, чл. 124б и 
чл. 125 от Закона за устройство на територията (ЗУТ), Об.С прие 
 
 

Р Е Ш Е Н И Е 
 
            №  34 
 
1.Одобрява задание за проектиране по чл. 125 от ЗУТ на проект за Подробен 

устройствен план (ПУП) - План за застрояване (ПЗ) по чл. 9, ал. 2 от ЗУТ за поземлен имот с 
идентификатор 87727.27.6 по КК на с. Яхиново, м.„Полето” за промяна предназначението на 
земеделска земя за неземеделски нужди, съгласно Закона за опазване на земеделската земя и 
съпътстващите го нормативни документи, за устройване на обект с производствено 
предназначение „ За производство на метални изделия ”.  

2.Разрешава на «Фактор» ЕООД, представлявано от Кирил Христов Зарев – 
Управител, собственик, съгласно Нотариален акт за покупко-продажба на недвижим имот № 
90, т. ІV, рег. № 4803, дело № 632 / 31.10.2019г., вписан в Служба по вписвания  с Акт № 93, 
т. 17, Вх. рег. № 4311, дело № 2400/31.10.2019г., да възложи изработването на проект за 
Подробен устройствен план - План за застрояване (ПЗ) по чл. 9, ал. 2 от Закона за устройство 
на територията (ЗУТ) за промяна предназначението на земеделска земя за неземеделски 
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нужди на поземлен имот с идентификатор 87727.27.6 по КК на с. Яхиново, м.„Полето”, 
съответстващ на обхвата и съдържанието на одобреното задание. 

При изготвянето на проекта да бъдат спазени общите правила на ЗУТ, изискванията 
на Наредба № 7 от 22.12.2003 год. за правила и нормативи за устройство на отделните видове 
територии и устройствени зони и Наредба № 8 от 14.06.2001 год. за обема и съдържанието на 
устройствените схеми и планове. 

Съгласно чл. 128, ал. 6 от ЗУТ проекта да бъде съгласуван по реда на чл. 127, ал. 2 от 
ЗУТ с Регионална здравна инспекция – Кюстендил, Басейнова дирекция Западнобеломорски 
район-Благоевград, ВИВАКОМ “БТК”АД, “Кабел Сат-Запад” ООД, “ВиК-Дупница” ЕООД, 
“ЧЕЗ Електро България” АД, РИОСВ-Перник и “Напоителни системи” ЕАД, клон “Струма-
Места” Дупница, преди внасяне в община Дупница за процедиране.   

Решението да бъде разгласено с обявление при спазване изискванията на                        
чл. 124б, ал. 2 от ЗУТ.  

 
***   ***   ***   ***   ***  *** 
 
Г-Н КОСТАДИН  КОСТАДИНОВ - Председател: 
С това изчерпахме дневния ред. 
Закривам днешното заседание. 
Весела Коледа. 
Приятен ден. 
 
 
 
Заседанието бе закрито в  12,10 часа. 
 
 
 
 
 
 
ПРЕДСЕДАТЕЛ  НА ОБС: 
     
             /  инж.  Костадин Костадинов / 
                          
 
 
 
ПРОТОКОЛИСТИ:  
           

1. / Вяра  Бързачка - главен специалист”ООбС/ 
 
 
 

2. /  инж. Татяна  Инджева – старши  специалист ”ООбС”/   
 
 
 

 


